
میهنآ ن00مار
کشورها  با  میهن  دوستی  آباد می شونداروزنامه

  روزنامه کثیرالانتشار اجتماعی - اقتصادی   سه شنبه ۲۸ فروردین ۱۴0۳  سال هشتم  شماره ۱۴۶۶  قیمت ۵000 تومان

| صفحه ۵ | | صفحه ۳ | 

رژیم صهیونیستی 
به پایان خودش

 نزدیک تر می شود

دستگاه های اجرایی 
 رایزنی های لازم را 

درسطح ملی داشته باشند

| یحیی رمضانی | 
|  فرماندار ویژه کرج |

|  فاطمه محمدبیگی | 
|  نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی |

| صفحه آخر | 

رییس سازمان برنامه و بودجه :

دولت به دنبال کاهش 
فاصله طبقاتی است

رئیس جمهور  :

تولید مسکن برای مدد جویان ۴۴ درصد 
افزایش داشته است

| صفحه آخر | 

| صفحه ۶ | 

| صفحه ۲ | 
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

حلقه دره تنها مرکز دپوی نخاله های ساختمانی کرج است

 هزینه ای که مسکن 
در سبد خانواده دارد 
بالاترین هزینه است 
و تلاشی که توسط 

همه دستگاه ها برای 
خانه دار شدن 

مردم صورت میگیرد 
قابل تقدیر است

| صفحه ۳ | 

رسانه ها انتقام خون شهدا
 از صهیونیست ها را 
هنرمندانه تبیین کنند

| سعید جابری انصاری | 
| دبیر شورای اطلاع رسانی استان البرز |

راهبردهای  از  یکی  گفت:  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 
صنعت پتروشیمی در سال »جهش تولید با مشارکت مردم«، بهره برداری 
از ۱۲ طرح پتروشیمی تا پایان سال ۱۴۰۳ و استفاده از همه ظرفیت های 

موجود است.
پتروشیمی،  صنایع  ملی  شرکت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
فعالان  همه  از  فطر  عید  مناسبت  به  آئینی  طی  شاهمیرزایی  مرتضی 
بیشتری در مسیر  اهتمام جدی و هم افزایی  پتروشیمی خواست  صنعت 

تحقق اهداف راهبردی سال ۱۴۰۳ داشته باشند.

با  تولید  سال جهش  نامگذاری  اینکه  بیان  با  دیدار  این  حاشیه  در  وی 
فعالان  و مسئولیت  نقش  انقلاب،  رهبر معظم  از سوی  مردم  مشارکت 
صنعت پتروشیمی را مضاعف کرده است، یادآور شد: بهره برداری از ۱۲ 
و  تولید  رشد  در  تعیین کننده ای  نقش  امسال  پایان  تا  پتروشیمی  طرح 

توسعه اقتصادی کشور دارد.
این آئین با حضور اعضای هیئت مدیره و کارکنان شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی، مدیران عامل هلدینگ ها و شرکت های پتروشیمی و مدیران 

ارشد این صنعت برگزار شد.

در  مرغ  گوشت  تولید  گوشتی،  مرغداران  سراسری  اتحادیه  مدیرعامل 
تولیدکنندگان  گفت:  و  دانست  سابقه  بی  را  اخیر  ماه های  طی  کشور 
جوجه یک روزه را با قیمت هر قطعه ۲۸ تا ۳۰ هزار تومان خریداری می 

کنند که مبلغ بالایی است.
علی ابراهیمی درباره وضعیت بازار گوشت مرغ و قیمت جوجه یک روزه 
گوشتی، افزود: اکنون با مازاد تولید گوشت مرغ در کشور روبه رو هستیم، 

تا جایی که این امر باعث ضرر و زیان تولیدکنندگان شده است.
میزان  داشت:  اظهار  گوشتی  مرغداران  سراسری  اتحادیه  مدیرعامل 
جوجه ریزی مرغ گوشتی در ماه  های آذر، دی، بهمن و اسفند ماه سال 
میلیون قطعه، ۱۵۰میلیون  میلیون قطعه، ۱۵۲  ترتیب ۱۴۴  به  گذشته 

قطعه و ۱۴۵ میلیون قطعه بود که ارقام بالایی است.
وی تصریح کرد: با توجه به مازاد تولید طی ماه های گذشته، نیاز است 
توسط  محصول  این  از  بخشی  تولیدکنندگان  ضرر  جبران  برای  که 
بخشی  و  مناسب خریداری  قیمت  با  دام کشور  امور  پشتیبانی  شرکت 

نیز صادر شود.
را  آرامی  شرایط  بازار  گذشته  های  ماه  در  اینکه  به  اشاره  با  ابراهیمی 
تجربه کرده است، گفت: در صورتی که تولیدکنندگان این بخش متضرر 
شوند به طور حتم در ماه های آتی تولید دچار مشکل می شود و می 

تواند کاهش تولید را در پی داشته باشد.
این مقام صنفی با بیان اینکه اکنون قیمت تمام شده هر کیلوگرم مرغ 
زنده ۶۴ هزار تومان است، افزود: در حال حاضر این محصول با قیمت 
کیلویی ۵۳ تا ۵۶ هزار تومان به فروش می رسد که نشان دهنده زیان 

هشت تا ۱۱ هزار تومانی تولیدکنندگان روی هر کیلوگرم مرغ است.
وی ادامه داد: این در حالی است که هر ساله هزینه  های تمام شده تولید 

افزایش می یابد، اما قیمت مرغ زنده در مقایسه با سال قبل کاهش یافته 
است و سود عادلانه ای برای مرغدار ندارد.

ابراهیمی افزود: نرخ خرید هر کیلوگرم مرغ »شیرینگ پک شده« توسط 
شرکت پشتیبانی امور دام ۸۵ هزار تومان است که جذابیت کمی برای 

مرغداران دارد و حجم خرید آن با توجه به تولید مازاد، کافی نیست.
شیرینگ پک نوعی از بسته بندی است که در آن از پوششی شفاف و 
نازک بنام نایلون استفاده می شود که اطراف محصول را احاطه می کند. 
در نوعی از بسته بندی شرینک پک، پس از قرارگرفتن فیلم شیرینگ 
در اطراف محصول، این لایه پلاستیکی تحت حرارت قرار می گیرد تا به 
مقدار کافی کشش یابد و محصول را پک نماید. این نوع از دستگاه ها 
بسته بندی، سریع، با کیفیت، ارزان و با قابلیت حمل ونقل آسان را در 

اختیار صاحبان صنایع مختلف قرار می دهند. 
قیمت  درباره  کشور  گوشتی  مرغداران  سراسری  اتحادیه  مدیرعامل 
یک روزه  جوجه  قیمت  پیش  چندی  گفت:  گوشتی،  یک روزه  جوجه 
 ۳۰ تا   ۲۸ به  آن  قیمت  مجدد  به تازگی  که  بود  یافته  کاهش  اندکی 
هزار تومان رسید. با توجه به هزینه های تمام شده تولید، این نرخ برای 
تولیدکنندگان زیاد است و توانایی خرید جوجه با این قیمت ها را ندارند.

جلوگیری  برای  وزارت جهاد کشاورزی  روز گذشته  داشت:  اظهار  وی 
افزایش قیمت جوجه یک روزه، طی نامه ای به دبیر انجمن صنفی  از 
تولیدکنندگان جوجه یک روزه هشدار داد که قیمت این محصول بیشتر 

از نرخ تعیین شده و توافقی نباشد.
آرامش  برای حفظ  تولیدکنندگان جوجه یک روزه خواست  از  ابراهیمی 
بازار مرغ در قیمت جوجه یک روزه تجدیدنظر کنند تا قیمت ها تعدیل 

شود.

مدیر مجتمع ندامتگاهی قزلحصار کرج از حضور قضات استان تهران 
در این مجتمع و آزادی ۴۰ زندانی خبر داد.

اله کرم عزیزی روز دوشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: 
به منظور اجرای سیاست های کلی قضایی مبنی بر حبس زدایی و 
کاهش جمعیت کیفری ، معاون دادستان تهران در امور زندان ها به 
همراه سرپرست دادسرای امور جنایی ناحیه ۲۷ تهران و تعدادی از 

قضات در مجتمع ندامتگاهی قزلحصار حضور یافتند.
وی اضافه کرد: اهتمام در بررسی و رفع مشکلات قضایی زندانیان با 
حضور مستمر و پررنگ قضات در ندامتگاه مهمترین اهرم در تقویت 

روحیه متهمان و محکومان و کاهش جمعیت کیفری است.

عزیزی افزود: ملاقات و دیدار معاون دادستان تهران در امور زندان 
ها با مسوولان قضایی و زندانیان و همچنین بررسی پرونده قضایی 

آنان موجب آزادی ۴۰ نفر از محکومان با مرخصی پایان حبس شد
وی گفت: معاون دادستان تهران در امور زندان ها با اعزام تعداد ۱۵۰ 
اردوگاه  به  سازمانی  نامه  آئین  با  برابر  شرایط  واجد  زندانیان  از  نفر 
باز  رأی  و  کار  به  اشتغال  جهت  تهران  استان  فشافویه  کاردرمانی 

موافقت نمود.
 ۲۷ ناحیه  جنایی  امور  دادسرای  سرپرست  و  تهران  دادستان  معاون 
تهران به همراه تعدادی از قضات ضمن دیدار با زندانیان مرتبط با آن 

حوزه قضایی به درخواست ۷۰ نفر از آنان رسیدگی است.

اشاره  با  توانیر  نوین  آوریهای  فن  و  هوشمندسازی  مدیرکل 
شبکه  در  هوشمند  کنتور  هزار   ۶۰۰ و  میلیون   ۳ نصب  به 
برق کشور از قابلیت پایش و مدیریت ۶۰ درصد بار مصرفی 

مشترکان برق در پیک تابستان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از توانیر، احمدی با اشاره به 
بهره گیری دولت سیزدهم از ظرفیت قانونی بودجه سال های 
۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ )بند د تبصره ۱۵ قانون بودجه( و قانون بودجه 
سال ۱۴۰۲ )جز ۲ بند ز تبصره ۱۵(، از نصب ۳ میلیون و ۶۰۰ 
کشور  برق  شبکه  مشترکان  انواع  برای  هوشمند  کنتور  هزار 
تاکنون خبر داد و افزود: در حال حاضر تقریباً تمامی مشترکان 
دیماندی کشور در تعرفه های مختلف به کنتور هوشمند مجهز 
شده اند که نشان می دهد حدود ۶۰ درصد بار شبکه برق کشور 

قابل پایش و مدیریت است.
توانیر  نوین  آوری های  فن  و  هوشمندسازی  دفتر  مدیرکل 
یادآور شد: همچنین ۶ مرکز کنترل در سراسر کشور ایجاد و 
زیرساخت نرم افزاری لازم جهت توسعه طرح برای ۶ میلیون 
میلیون   ۳ توسعه  برای  افزاری  سخت  زیرساخت  و  مشترک 
فراهم  تاکنون  برق  مشترک  میلیون   ۳٩ مجموع  از  مشترک 
دستور  در  پرمصرف  مشترکان  سایر  به  طرح  توسعه  و  شده 

کار قرار دارد.
پیشینه طرح هوشمندسازی در صنعت برق  وی در خصوص 

زیرساخت  پیاده سازی  خاطرنشان کرد: مطالعات لازم جهت 
اندازه گیری هوشمند در شبکه توزیع برق کشور از سال ۱۳۸۸ 
تدوین  از  و پس  آغاز شد  کمیته های تخصصی  تشکیل  با  و 
اسناد فنی و اجرایی، ۵ طرح پایلوت در ۵ ناحیه کشور برای 
حدود یک میلیون مشترک تک فاز و سه فاز در قالب فاز اول 
طرح فهام تعریف شد که تاکنون بیش از ۴۰ عنوان سند در 

حوزه های مختلف فنی و اجرایی این طرح منتشر شده است.
ظالمانه،  تحریم های  مالی،  تأمین  چون  مواردی  احمدی 
نوسانات نرخ ارز، تأمین مواد اولیه سازندگان، اپیدمی کرونا و 
غیره را از جمله مشکلاتی عنوان کرد که روند توسعه پروژه های 
داد.  قرار  تأثیر  تحت  طرح  اجرای  طول  در  را  هوشمندسازی 
مدیرکل هوشمندسازی و فن آوری های نوین توانیر ادامه داد: 
در سال ۱۳٩۴ نصب کنتور هوشمند برای مشترکان دیماندی 
به عنوان یکی از طرح های اقتصاد مقاومتی وزارت نیرو تکلیف 
شد و صنعت برق تصمیم گرفت از ظرفیت طرح های پایلوت 
برای تحقق این مهم استفاده کند که در نهایت با اخذ مجوز 
از سازمان مدیریت و برنامه ریزی و موافقت پیمانکاران، ابعاد 
طرح های پایلوت اصلاح و از حدود یک میلیون مشترک در ۵ 
ناحیه به هوشمندسازی کل مشترکان دیماندی سراسر کشور 
گسترش یافت و در حال حاضر تقریباً تمام مشترکان دیماندی 

کشور در تعرفه های مختلف به کنتور هوشمند مجهز شدند.

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی :

بهره برداری از ۱۲ طرح پتروشیمی تا پایان سال
مدیرعامل اتحادیه سراسری مرغداران گوشتی عنوان کرد:

تولید بی سابقه گوشت مرغ در کشور

آزادی ۴٠ مددجو در مجتمع ندامتگاهی قزلحصار کرج

مدیرکل هوشمندسازی و فن آوریهای نوین توانیر :

۶٠ درصد از بار مصرفی شبکه برق با کنتورهای هوشمند
 مدیریت می شود



سرمقاله

می کنید.  مشاهده  کار،  محل  در  چه  خانه  در  چه  خود،  کنار  در  زیادی  کامپیوترهای  روزمره  زندگی  در  شما 
کامپیوترهایی که در لوازم خانگی هوشمند، خودرو، ساعت، گوشی، لپ تاپ، ابزار کار و بسیاری وسایل دیگر 
ابعاد مختلف زندگی شما را تحت تاثیر قرار داده است. رابرت سولو، اقتصاددان مطرح نیز مشاهده ای مثل شما 
داشت. این مشاهده در کنار تصویری که از کندی رشد بهره وری کلان داشت، معمایی را در ذهنش ساخت 
که به این صورت در سال۱٩۸۷ مطرح کرد: »ردپای کامپیوترها همه جا قابل مشاهده است به جز در آمار 

مربوط به بهره وری.«
گرچه مشاهده سولو مربوط به اقتصاد آمریکا است، این پدیده در سایر اقتصادهای دنیا نیز قابل مشاهده است. 
نمودار مقابل روند تغییر رشد بهره وری نیروی کار را برای پنج کشور آمریکا، آلمان، فرانسه، اسپانیا و ایتالیا در 
واحد درصد تغییر نشان می دهد. نمودار کندی رشد بهره وری در آمریکا را بعد از دهه۶۰ میلادی نشان می دهد. 
به ویژه کندی رشد در دهه۷۰ و ۸۰ میلادی، زمانی که کامپیوترها در حال گسترش بودند، این معما را در ذهن 
بسیاری از جمله سولو مطرح ساخت. هرچند افزایش رشد بهره وری در دهه٩۰ میلادی در آمریکا سولو را قانع 

کرد که احتمالا این تناقض حل شده، اما به نظر می رسد این افزایش رشد موقتی بوده است.
بهره وری یک اقتصاد به بیان ساده یعنی با یک میزان ثابت از منابع و نهاده های تولید چه میزان محصول تولید 
می شود. نمودار، بهره وری نیروی کار در سطح کلان را نشان می دهد؛ یعنی تولید داخلی )GDP( تقسیم بر کل 
ساعات کاری در یک سال. بهره وری تولید متاثر از عوامل مختلفی نظیر نهادها و قوانین، سرمایه های مکمل از 
جمله سرمایه های طبیعی و تکنولوژی )فناوری( است. نقش فناوری در بهره وری چنان کلیدی است که در اکثر 
تحلیل های اقتصاد کلان، عامل اصلی است. حال معما است که چرا اثرات مشهود فناوری هایی چون کامپیوتر، 
اینترنت و هوش مصنوعی بر زندگی روزمره افراد یا اثرات مشهود تحول دیجیتال بر کسب وکارها در سطح 
کلان دیده نمی شود. فرضیات پاسخ دهنده  این معما را می توان به چهار دسته کلی تقسیم کرد: ۱- اثرگذاری 
بخشی ۲-اثرات توزیعی و جمع صفر ۳- خطای اندازه گیری و ۴-دوره آماده سازی. اهمیت پاسخ گویی به این 
باشیم  داشته  انتظار  درصورتی که  دارند.  متفاوتی  بسیار  سیاستی  پیامدهای  فرضیات  این  که  آنجاست  سوال 
از اقتصاد کمک کند یا بدتر از آن اثرات جمع صفر داشته باشد،  فناوری های دیجیتال صرفا به بخش هایی 
به عنوان سیاستگذار انگیزه کمتری برای تشویق سرمایه گذاری در فناوری های مدرن خواهیم داشت و حتی 
ممکن است موانعی بر سر راه آنها قرار دهیم. اما اگر انتظار داشته باشیم که این فناوری ها بهره وری کل را نیز 

ارتقای قابل توجهی بخشند، گسترش این فناوری ها را اولویت سیاستی قرار می دهیم.
اول  انقلاب صنعتی  فناوری های عصر  فناوری های دیجیتال برخلاف  بیان می کند که  اثرات بخشی  فرضیه  
)ماشین بخار( و دوم )الکتریسیته و موتور احتراق داخلی( تنها صنایع خاصی را تحت تاثیر قرار می دهند و تاثیری 
عمومی روی بهره وری ندارند. مشاهده  موید این فرضیه آن است که جهش رشد دهه ٩۰ میلادی عمدتا در 
صنایع تولیدکننده کامپیوتر و لوازم جانبی و به طور کلی در صنایع تولیدکننده  محصولات بادوام دیده می شود، 

صنایعی که سر جمع تنها ۱۲درصد اقتصاد آمریکا را تشکیل می دادند.
فرضیه  اثرات جمع صفر بیان می کند که فناوری های دیجیتال عمدتا به بازیگران خرد کمک می کند تا زودتر از 
دیگران به انتفاع اقتصادی برسند و صرفا اثرات توزیعی دارند. به طور نمونه می توان به الگوریتم های معاملاتی 
)trade( یا تبلیغات آنلاین مبتنی بر هوش مصنوعی اشاره کرد. ابزارهایی که گرچه سودهای قابل توجهی 
ابرشرکت ها  پدیده  فرضیه  این  موید  پدیده  دیگر  می شوند.  استفاده  صفر  جمع  بازارهای  در  می زنند،  رقم  را 
را  کسب وکاری  فضای  شبکه ای  اثر  چون  دلایلی  به  دیجیتال  فناوری های  است.   )superstar firms(
می توان  مثال  به طور   .)winner takes all( می کند  تصاحب  را  بازار  همه  برنده  بازیگر  که  می کنند  ایجاد 
ابرشرکت هایی چون آمازون و گوگل را به یاد آورد، شرکت هایی که رقابت با آنها بسیار سخت است. بنابراین 
طبیعی است که فناوری های مدرن در سطح خرد بهره وری کسب وکارهای کاربر را افزایش قابل ملاحظه دهند؛ 

ولی بر بهره وری کلان اثر قابل توجهی نداشته باشند.
اثر چشم گیر فناوری های  اندازه گیری ماست که  از شیوه   بیان می کند که مشکل  اندازه گیری  فرضیه  خطای 
دیجیتال بر بهره وری را نادیده می گیرد. این فرضیه بر نادیده گرفته شدن افزایش کیفیت و تنوع محصولات 
در شاخص GDP و صفر بودن سهم محصولات رایگان دیجیتال در GDP تاکید می کند. احتمالا می دانید که 
شاخص تولید حقیقی یعنی شاخص GDP که با شاخص های قیمت تعدیل شده است. در شاخص GDP هزینه 
مصرف کننده یا سرمایه گذار روی محصولات نهایی با هم جمع می شود. سپس این جمع هزینه بر شاخص 
قیمتی که مبتنی بر هزینه  یک سبد کالا به دست آمده است، تقسیم می شود تا تغییرات شاخص تولید حقیقی 
بازتابی از رشد اقتصادی باشد نه تورم. اما این شیوه تعدیل در مواجهه با کالاهای جدید یا تغییر قابل ملاحظه  

کیفیت کالاها دچار مشکل می شود.
به عنوان مثال یک گوشی هوشمند که در سال۲۰۲۴ با قیمت هزار دلار در بازار عرضه می شود از نظر توان 
پردازش، حافظه و سایر قابلیت ها با یک گوشی هزار دلاری در سال۲۰۱۰ یک دنیا تفاوت دارد. این تفاوت 
کیفیت در هزینه و نهایتا در شاخص تولید حقیقی به درستی بازتاب داده نمی شود. به طور مشابه مطلوبیتی که 
مصرف کننده از افزایش تنوع کالاها و خدمات کسب می کند در این شاخص عمدتا نادیده گرفته می شود. لازم 
به ذکر است که دو چالش کیفیت و تنوع در محاسبهGDP قبل از عصر دیجیتال نیز وجود داشته اند. پس چرا 
می توانند توضیح دهنده  معمای بهره وری عصر دیجیتال و ثبت کمتر از قبل میزان واقعی تولید شوند؟ به این 
دلیل که در عصر دیجیتال فرکانس عرضه محصولات جدید به بازار و تغییر کیفیت محصولات موجود نظیر 
ابزار  انبوه داده ای که شرکت ها به کمک  از گذشته است. به علاوه  کامپیوترها و گوشی های هوشمند بیش 
دیجیتال از مصرف کنندگان جمع آوری می کنند سبب شده است که شخصی سازی محصولات به مراتب بیش 

از گذشته انجام شود و تنوع محصولات فوق العاده بیشتر شود.
یا  اندازه گیری در محصولاتی مشاهده می شود که در عصر دیجیتال به شکلی رایگان  وجه واضح تر خطای 
و  رایگان  نرم افزارهای  وب،  اجتماعی، جست وجوی  شبکه های  نظیر  محصولاتی  می شوند.  عرضه  کم هزینه 
برای شرکت ها سودمند هستند،  تبلیغات  از طریق جمع آوری داده و  محتواهای دیجیتال. خدماتی که گرچه 
به دلیل نبود تراکنش مالی در شاخص GDP ثبت نمی شوند. بنابراین هر سه مجرای خطای اندازه گیری بیانگر 
این هستند که منابعی از تولید صرف اهداف و خدماتی شده است که گرچه برای شرکت ها سودمند و برای 
مشتریان جذاب است، در محاسبه اقتصاددانان از تولید وارد نمی شود. به بیان دیگر شهروندان عادی با درک 

ملموس اثرات فناوری کمتر از اقتصاددانان این معما را احساس می کنند.
قابل توجه  نیازمند صرف زمان  فناوری محوری  اثربخشی یک  بیانگر آن است که  آماده سازی  فرضیه دوره  
است. این فناوری ها ارتباط تنگاتنگی با بخش های مختلف فرآیند تولید دارند. درنتیجه یک کسب وکار باید 
در ساختار کسب وکار، ساختار خط تولید و چینش نیروی انسانی خود یک بازنگری کلی انجام دهد. به علاوه 
کاربران فناوری نیازمند آموزش هستند تا بتوانند به شکل کارآمد از فناوری های نوین استفاده کنند. همچنین 
تغییر ساختار اقتصادی کسب وکارها به تغییر جایگاه مشاغل و مهارت ها منجر می شود که نیازمند تغییر عادات 
اجتماعی و سبک زندگی است. یک مثال روشنگر در این زمینه، تجربه شرکت AT&T، بزرگ ترین شرکت 
مخابراتی آمریکا در قرن بیستم است که حدود هفتاد سال نیاز داشت تا اتوماسیون فرآیند اتصال تماس را 
اجتماعی  و  کارگری  اتحادیه های  فشار  و  کسب وکار  ساختار  تغییر  چون  موانعی  کند.  پیاده سازی  شرکت  در 
روند به کارگیری فناوری اتوماسیون را برای این شرکت کند کرده بود. به علاوه فناوری های محوری برای 
اثربخشی باید در گستره بزرگی از کسب وکارها پیاده سازی شوند تا اثر مشهودی بر تولید کل بگذارند که این 

خود پدیده ای زمان بر است.
شواهد تاریخی و مقایسه فناوری های دیجیتال با فناوری های محوری عصر انقلاب های صنعتی، اقتصاددانان 
را به این نتیجه رسانده است که ترکیبی از دو فرضیه آخر به ویژه فرضیه دوره آماده سازی، توضیح دهنده معمای 
بهره وری است. کسب وکارها و جوامع برای به کاربستن فناوری های مدرن باید برای یک دوره نسبتا طولانی 
منابعشان را صرف آماده سازی بخش های مختلف برای پذیرش این فناوری کنند. این آماده سازی از جنس 
توسعه مهارت های مدیریتی، آموزش کارکنان و توسعه  سایر نرم افزارها و سرمایه های نامشهود مکمل است. 
در طول این فرآیند، بخشی از منابع تولید که در اندازه گیری ما می آید، صرف تولید سرمایه های نامشهودی 
اندازه گیری های ما نمی آید. پس کاملا منطقی است که برای  چون مهارت مدیریت فناوری می شود که در 
یک دوره  آماده سازی چندساله تا چند ده ساله شاخص های رایج نه تنها شتاب گرفتن رشد بهره وری را نشان 
دهند، بلکه حتی شاهد کاهش بهره وری اندازه گیری شده باشیم. دوره انتظاری که به طور مشابه پس از انقلاب 

صنعتی اوایل قرن۱٩ در انگلستان مشاهده شد و در اقتصاد به مکث انگلز )Engles’ Pause( مشهور شد.
به طور خلاصه معمای بهره وری مدرن یعنی عدم تطابق مشاهده اثرات چشم گیر فناوری های دیجیتال در سطح 
خرد و کند شدن رشد بهره وری اندازه گیری شده در اقتصاد کلان نباید موجب تصور ناکارآمدی فناوری های 
جدید برای افزایش سطح رفاه عمومی جوامع شود. این معما عمدتا منعکس کننده این حقیقت تاریخی است که 

جوامع نیازمند یک بازه آماده سازی برای به کار بستن اثربخش فناوری های مدرن هستند.

معمای بهره وری مدرن
دکتر مهدی انصاری ؛ عضو هیات  علمی دانشگاه صنعتی شریف

میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اخبار  شماره ۲۱۴۶۶
سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳ 

مقدس  دفاع  ارزش های  نشر  و  آثار  حفظ  سازمان  رییس 
سپاه و بسیج با تاکید بر یاد بیش از پیش شهدا گفت: امروز 
هرچه بیشتر باید از ظرفیت های هنری برای انتقال پیام 

شهدا بهره برد .
سیاستگذاری  شورای  اعضای  جمع  در  آزادی   عبدالرضا 
دومین کنگره ملی شهدای استان البرز افزود: براین اساس 
باید با تهیه و تدوین کتاب و فیلم به همراه فعالیت های 

هنری عمیق در این زمینه گام های موثری برداشت.

انقلاب در زمینه  با اشاره به فرمایشات رهبرم معظم  وی 
و  است  حیاتی  شهدا  برای  کار  گفت:  شهدا  یاد  اهمیت 
منظور  همین  به  نیز  شهدا  های  کنگره  و  ها  بزرگداشت 

برگزار می شود.
کشور  در  شهدا  ملی  ۶۲کنگره  اکنون  کرد:  بیان  آزادی 
و  اقشاری  کنگره   ۱۸ استانی،  کنگره   ۳۶ که  برگزار شده 
۶ کنگره برای شهرهای بالای یک هزار شهید بوده است. 
رییس سازمان حفظ آثار و نشر ارزشهای دفاع مقدس سپاه 

و بسیج کشور تاکید کرد: موضوع محوری کنگره ها شهید 
است که با هدف تبیین زندگی، معرفی سبک زندگی این 
قرار  توجه  مورد  آنان  الگوسازی  و  نسل جوان  به  عزیزان 

می گیرد.
وی یادآورشد: رهبرمعظم انقلاب بر روی شناسنامه انقلابی 
دفاع مقدس در شهرها تاکید دارند که یکی از هدف گذاری 

کنگره ها باید دراین زمینه باشد.
و  آفرین  امید  ها  کنگره  باید  بنابراین  کرد:  اضافه  آزادی 
خنثی کننده جنگ نرم دشمنان باشد که دراین زمینه باید 
به این نکته توجه داشت که از ظرفیت شهدا برای زندگی 

درست بهره ببریم.
وی تاکید کرد: هرکاری که در کنگره انجام می دهیم از 
ظرفیت و اصول قرآن و سنت بهره بگیریم و یاد شهدا که 
همراه  به  داریم  را  خیابان ها  و  ها  کوچه  نامگذاری  امروز 
انتقال پیام این عزیزان ضروری است.رییس سازمان حفظ 
آثار و نشر ارزشهای دفاع مقدس سپاه و بسیج کشور گفت: 
هر  انقلاب  شناسنامه  از  گیری  بهره  با  باید  کنگره  شعار 
است  قرار  سال  از هشت  پس  البرز  استان  و  باشد  استان 
دومین کنگره خود را برگزار کند. وی تاکید کرد: ازسوی 
دیگر ضروری است که دبیرخانه دائمی در هر استانی برای 
از برگزاری کنگره ها  کنگره ها تشکیل شود چراکه پس 

کار نباید دراین زمینه به تعطیلی کشانده شود .

رییس سازمان حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس سپاه:

ظرفیت های هنری برای انتقال پیام شهدا 
مورد استفاده قرار گیرد

رییس کل دادگستری البرز :

سرقت به عنف در البرز ۳۳ درصد 
کاهش یافت

 معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج :

شهرداری ها زمین در اختیار آموزش 
و پرورش کرج قرار دهند

رییس کل دادگستری البرز از کاهش ۳۳ درصدی سرقت به عنف با همکاری نیروی انتظامی طی 
سال گذشته در این استان خبرداد.

حسین فاضلی هریکندی  با بیان اینکه مقابله با سرقت به عنف یکی از برنامه های دارای اولویت 
دادگستری کل استان البرز در سال گذشته بود،اظهارکرد: با توجه به آثار روانی و اجتماعی وقوع 
این نوع سرقت ها که همراه با آزار، اذیت و تهدید در هنگام سرقت است ، همراهی و تعامل خوب 

فراجا و دستگاه قضایی منجر به روند کاهشی در میزان وقوع سرقت به عنف در استان البرز شد.
رییس کل دادگستری البرز، تشکیل معاونت نظارت بر پرونده های خاص از ابتکارات دادگستری این 
استان برشمرد و به تبیین ماموریت های قرارگاه پیشگیری و مقابله با جرایم خاص استان البرز در 
ذیل این معاونت پرداخت و ادامه داد: جرایم سه گانه موضوع تشکیل قرارگاه از قبیل جرایم علیه 
اموال یا سرقت های خشن، جرایم علیه اشخاص از قبیل قتل، آدم ربایی و علیه امنیت و آسایش 
عمومی یا جرایم اراذل و اوباش از سوی معاونت نظارت بر پرونده های خاص به صورت مستمر 

مورد رصد و پیگیری قرار می گیرد.
به  قرارگاه  این  موضوع  ماموریت های مشترک  انجام  در  استان  فراجا  از همراهی  قدردانی  با  وی 
استقرار نماینده پلیس آگاهی در این قرارگاه اشاره کرد و یادآور شد: از این طریق، جرایم موضوع 
صلاحیت قرارگاه در ساعات مختلف روز گزارش گیری و بررسی شده و پس از آن با مراجع قضایی 
سطح استان به صورت روزانه توسط قرارگاه مکاتبه های لازم انجام می شود و تمامی این پرونده ها 

از زمان تشکیل در دادسرا تا صدور حکم در دادگاه و اجرای کامل دادنامه تحت رصد قرار دارد.

 معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج از شهرداری های تابعه این شهرستان خواست 
زمین مناسب برای ساخت مدرسه دراختیار آموزش و پرورش قرار دهند.

به همراهی خیرین در  توجه  با  افزود:  اداری شهرستان کرج  مجتبی عسگری در نشست شورای 
ساخت مدرسه ، انتظار می رود اقدام لازم برای تامین زمین آموزشی در مناطق مختلف کرج به 
عمل آید. معاون فرماندار کرج بیان کرد: سال گذشته با تاکید استاندار البرز شاهد اقدامات خوبی 
در زمینه توسعه زیر ساخت های شهرستان کرج بودیم که شتاب بخشی به ساخت بیمارستان های 

سیدالشهدا)ع( کرج و کمالشهر نمونه این اقدامات است.
از دیگر  از ۱۵۰ تخت به ۴۰۰ تخت  افزایش تخت های بیمارستان شهید مدنی کرج  وی گفت: 

اقدامات است.
معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج اضافه کرد: دستگاه های اجرایی باید از هم 

اکنون برای افتتاح پروژه ها در هفته دولت آماده شوند و اولویت با پروژه های نیمه تمام است .
متولی  اجرایی  های  دستگاه  ازسوی  کرج  شهرستان  در  سازها  و  ساخت  کنترل  بر  تاکید  با  وی 
باید  بنابراین توزیع خدمات  نیزباید دراین زمینه پای کار باشند  یاد آورشد: ناظران نظام مهندسی 

عادلانه باشد .
با قدردانی  نیز دراین نشست  اجتماعی فرمانداری کرج  امنیتی و  آقابراری معاون سیاسی،  مهدی 
از اقدام مقتدرانه سپاه پاسداران در پاسخ به اقدامات تروریستی رژیم غاصب صهیونیستی گفت: با 
توجه به برگزاری مرحله دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی در این حوزه انتخابیه باید اقدامات 

لازم برای برگزاری مناسب این انتخابات به عمل آید.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

حلقه دره تنها مرکز دپوی نخاله های ساختمانی کرج است
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: برای حفظ 
نخاله های  موقت  دپوی  مراکز  اغلب  کرج  شهر  بصری  زیبایی 

ساختمانی در سطح کرج جمع آوری شده است.
محمدرضا خسروی با اشاره به اینکه مرکز حلقه دره تنها مرکز 
کرد:  اظهار  است،  کرج  ساختمانی  نخاله های  و  ضایعات  دپوی 
تمام پیمانکاران صنعت ساختمان  و مجریان پروژه های عمرانی 
که فعالیتشان منجر به تولید نخاله و ضایعات ساختمانی می شود، 
باید به سازمان پسماند مراجعه و کدی چهار رقمی دریافت کنند 

تا مجوز شروع عملیات به آنها داده شود.
اتمام  از  پس  و  حین  در  باید  فعالان  این  تمام  داد:  ادامه  وی 
دره  حلقه  مرکز  به  را  خود  ساختمانی  ضایعات  و  نخاله  پروژه، 
انتقال دهند چون در غیر این صورت برگه تسویه حساب برای 

آنها صادر نمی شود.
این مسئول در ادامه با اشاره به اینکه برای حفظ زیبایی بصری 

در  ساختمانی  نخاله های  موقت  دپوی  مراکز  اغلب  کرج  شهر 
سطح کرج جمع آوری شده،  تصریح کرد: در حال حاضر تنها 
آوری  جمع  زودی  به  هم  آن  که  است  فعال   ٩ منطقه  دپوی 

می شود.
وی توضیح داد: با توجه به اینکه زمین بایر و فاقد کاربری  در 
شهر  کنار  و  گوشه  در  نخاله  رهاسازی  است،  کم  بسیار  کرج 

بسیار دشوار است.
وی تاکید کرد: دپو کاران خاک برداری و پیمانکاران پروژه های 
عمرانی با توجه به اینکه برای تسویه حساب باید مدارکی لازم 
مبنی بر تخلیه نخاله ها در مرکز حلقه دره را ارائه دهند، به هیچ 
وجه اقدام به رهاسازی این ضایعات در فضای شهری نمی کنند.
خسروی ابراز کرد: ممکن است برخی نخاله برهای جزئی گاهی 
اقدام به تخلیه نخاله در گوشه اتوبان کنند که این هم به ندرت 
دوربین های  طریق   از  هم  موضوع  این  چون  افتد  می  اتفاق 

سازمان حمل و نقل بار و مسافر و نیروهای پلیس راهور رصد 
می شود.

نظر  به  گفت:  کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رییس 
می رسد بیشتر گلایه شهروندان از دپوی کیسه های نخاله مربوط 
به بازسازی و تعمیرات منازل است که گاهی در کنار منازل یا 

گوشه برخی معابر دیده می شود.
معاونت  عهده  به  کیسه ها  این  آوری  جمع  داد:  ادامه  خسروی 
خدمات شهری مناطق دهگانه است و برای این کار سامانه ای 
در گشت های  هم  مجموعه  این  نیروهای  و  است  تعریف شده 
روزانه خود تذکرات لازم را به کسانی که تعمیر و بازسازی دارند 

می دهند تا نخاله های خود را دپو نکنند.
وی تصریح کرد: شهروندان در صورت مشاهده نخاله هایی که 
چند روز در گوشه خیابان مانده و جمع آوری نشده می توانند با 

۱۳۷ تماس بگیرند تا هر چه سریعتر به موضوع رسیدگی شود.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

جامعه  شماره ۳۱۴۶۶
سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳ 

 معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج یکی از دغدغه های خود 
را سهل انگاری در جذب اعتبارات لازم درسطح ملی دانست وگفت : 
کمتر از ۱۵ درصد اعتبارات استانی است درحالی که مابقی آن را می 
توان ازسطح ملی جذب کرد بنابراین دستگاه های اجرایی باید رایزنی 
های لازم را درسطح ملی داشته باشند و درصورت مشکل همراهی 

لازم دراین زمینه برای حل آن صورت خواهد گرفت.
از  افزود:  کرج  شهرستان  اداری  شورای  نشست  در  رمضانی  یحیی 
که  چرا  کنیم  می  غرور  احساس  متجاوز صهیونیستی  دشمن  تنبیه 
بنابراین در این زمینه فرمان رهبر معظم  مستشاران ما را ترور کر، 

انقلاب و وعده صادق عجولانه نبود، بلکه مدبرانه بود.
وی گفت: موشک های ایرانی در قلب رژیم اسراییل غاصب فرود آمد 

و موجب شادمانی مردم مظلوم غزه شد.
فرماندار ویژه کرج دیگری از سخنانش گفت:مدیران با اطلاع رسانی 
دقیق عملکرد دولت سیزدهم حق خود را ادا کنند چراکه اگر این مهم 

انجام نشود در حق خود و دولت ظلم کرده اند.
کسب رشد اقتصادی ۶ درصدی، انجام اقدامات سازنده در حوزه بیمه 
سلامت ، احیای واحدهای راکد و ساخت مسکن از جمله محورهای 

موضوعی است که باید اطلاع رسانی لازم را دراین زمینه داشت.
فرماندار ویژه کرج گفت: براین اساس باید روابط عمومی های قوی 
انتخاب شود تا با اطلاع رسانی دقیق و شفاف از عملکرد دولت بتوانیم 

مردم را از کارهای انجام شده مطلع سازیم .
نماز  های  در خطبه  مدیران  دارد  کرد: همچنین ضرورت  بیان  وی 
جمعه شرکت کرده و در برنامه های صدا و سیما حضور یابند تا مردم 

از کارهای انجام شده مطلع شوند .
زمینه  در  شده  انجام  های  فعالیت  به  درادامه  البرز  استاندار  معاون 
ارزیابی مدیران اشاره کرد و گفت: این اقدامات ارزیابی با هدف توسعه 
استان و رفع مشکلات است که درسال گذشته اقدامات موثر را دراین 
خواهیم  ارزیابی  یکبار  ۶ماه  هر  نیز  جاری  درسال  و  داشتیم  زمینه 
هرچه  رضایتمندی  جلب  هدف  با  همچنین  آورشد:  یاد  .وی  داشت 
بیشتر مردم مقرر شده تا هر هفته یک پروژه در شهرستان طراحی و 
اعلام شود اگرچه اکنون با دستور استاندار البرز یک هزار و۴۲۵ پروژه 
در سامانه منتاک بارگذاری شده که بیشترین آمار آن مربوط به کرج 
بوده است . رمضانی بیان کرد: مهلت قانونی پروژه های نیمه تمام 
عمرانی در بحث اعتبارات تملک دارایی تا ۳۱ شهریورماه سال جاری 
ارزیابی ویژه ای نیز در کارگروه  با توجه به اهمیت اشتغال  است و 

اشتغال برای شناسایی دستگاه های ضعیف و قوی خواهیم داشت .
وی افزود: متاسفانه برخی از دستگاه ها در زمینه اشتغال ضعیف عمل 

کردند که دراین راستا با سطح ملی مکاتبه خواهد شد .
معاون استاندار البرز درادامه یکی از دغدغه های خود را سهل انگاری 
در جذب اعتبارات لازم درسطح ملی دانست و ادامه داد: کمتر از ۱۵ 
درصد اعتبارات استانی است درحالی که مابقی آن را می توان ازسطح 

ملی جذب کرد بنابراین دستگاه های اجرایی باید رایزنی های لازم 
را درسطح ملی داشته باشند و درصورت مشکل همراهی لازم دراین 

زمینه برای حل آن صورت خواهد گرفت.
فرماندار ویژه کرج در ادامه ضمن قدرانی از همراهی ویژه برخی از 
شهردارهای شهرهای اقماری به ویژه شهرداری محمد شهر گفت: 
است   ۱۴۰۳ درسال  کرج  شهرداری  بودجه  ریال  میلیارد  ۲۱۰هزار 
که درزمینه شفاف سازی و هدایت این بودجه به سمت پروژه های 

عمرانی باید اقدامات سازنده ای انجام شود.
از ضوابط جلوگیری  نیروهای خارج  به کارگیری  از  آورشد:  یاد  وی 
با  افراد  و  هستند  توجه  مورد  انظباط  با  مدیران  اینکه  ضمن  شود 

صلاحیت بکارگیری خواهند شد.
معاون استاندار البرز درادامه ضمن قدردانی از فعالیت های مثمر ثمر 
قرارگاه اجتماعی در خدمات دهی به مناطق هدف این قرارگاه افزود: 

مناطق کم برخوردار باید مورد توجه ویژه قرار گیرد.
وی با اشاره به احتمال سفر رییس جمهور در ماه های آینده برای 
اعضای  از  داد:  ادامه  البرز  استان  به  عمرانی  های  پروژه  ابر  افتتاح 
شورای تامین استان البرز ،شهرستان کرج ،سپاه، اطلاعات، فراجا و 
دادستانی به واسطه عملکرد مثبت و قابل توجه در حوزه امنیت استان 

و شهرستان قدردانی می شود.
با  تولید  جهش  سال  شعار  به  اشاره  با  ادامه  در  کرج  ویژه  فرماندار 
رهبرمعظم  است که دغدغه  داد: چندین سال  ادامه  مردم  مشارکت 
انقلاب در حوزه اقتصاد است و اینکه دولت مردمی و انقلابی سیزدهم 
در مسایل اقتصادی و سایر امور درتلاش های منطقه ای و فرامنطقه 

ای است لازم است همراهی ویژه ای صورت گیرد .

برایش  قبل  های  دولت  از  تاوان  ها  همت  دولت  برای  افزود:  وی 
باقی مانده که باید همراهی لازم ازسوی مدیران صورت گیرد چراکه 

ولایت مداری در عملیاتی شدن شعار سال است.
هفتم  برنامه  تا  خواست  آفرین  نقش  مدیران  از  همچنین  رمضانی 
توسعه را مورد مطالعه قراردهند و و ظرفیت های بودجه ای را توجه 

کنند.
معاون استاندار البرز در ادامه خبر از رشد اقتصادی هشت درصدی در 
برنامه توسعه هفتم داد و گفت: مدیران باید با برنامه ریزی و حتی 
گرفتن دستیار و مشاوران مطلع یکی از شاخص های دولت سیزدهم 

که بحث تورم و کاهش آن است را مورد توجه جدی قرار دهند .
فرماندار ویژه کرج تک رقمی شدن نرخ بیکاری را از دیگر موضوعات 
 ۸.۳ البرز  استان  در  بیکاری  نرخ  اکنون  افزود:  و  خواند  دار  اولویت 
آماده  که  افرادی  یعنی  آن  اقتصادی  مشارکت  نرخ  و  است  درصد 
کار هستند ۴.۵درصد به نسبت جمعیت سه میلیونی آن اعلام شده 
و  بوده  فناوری  و  علم  قطب  استان  این  اینکه  به  توجه  با  بنابراین 
باید توجه جدی دراین بخش  دارد  برندهایی  تولیدات کشاورزی  در 
صورت گیرد .وی ادامه داد : بیشتر فعالیت های استان البرز خدماتی 
است و رهبر معظم انقلاب در بحث جهش تولید با مشارکت مردم 
دراستان  غیرفعال  واحد  بازگشت ۱۸۷  ندارد.  مدنظر  را  قشر خاصی 
البرز به چرخه فعالیت ، فعال شدن قرارگاه جهش تولید با مشارکت 
مردم به دستور استاندار البرز که ۱۲ کمیته از جمله صنعت ، خدمات 
و مشارکت مردم را در بردارد از جمله محورهای موضوعی بود که 
معاون استاندار البرزبه آنها پرداخت و برهمراهی بیش از پیش دستگاه 

های اجرایی برای تحقق اهداف دراین زمینه تاکید کرد.

فرماندار ویژه کرج :

دستگاه های اجرایی  رایزنی های لازم را 
درسطح ملی داشته باشند

اولین جلسه شورای معاونین و مدیران شهرداری 
هشتگرد در سال ۱۴٠۳ برگزار شد

مدیر امور منابع آب شهرستان های کرج و فردیس :

هدایت ۱۵ میلیون مترمکعب سیلاب به سفره های 
زیر زمینی فردیس

پیام  مهندس  ریاست  به  هشتگرد،  شهرداری  در  اداری  شورای  جلسه  اولین  جدید،  سال  شروع  با 
رئیسی شهردار هشتگرد و با حضور معاونین،برخی از مدیران واحدها در محل سالن جلسات دفتر 

شهردار، برگزار شد.
مهندس پیام رئیسی در ابتدای جلسه ضمن تبریک فرا رسیدن سال نو و بهار طبیعت، آرزوی موفقیت 
روز افزون برای کلیه همکاران، اذعان داشت: امیدواریم همزمان با شروع فصل بهار و آغاز رشد 
و نمو، شاهد ارتقای بعد معنوی و مشمول دعای »حول حالنا الی احسن الحال« شویم و  رئیسی 
در ادامه سخنان خود افزود: بحمدالله سال گذشته مجموعه شهرداری با حمایتهای ارزنده اعضای 

شورای اسلامی توانست موفقیتهای چشمگیری کسب کند.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: تمامی معاونت ها و واحدهای مربوطه و سازمانهای تابعه، باید برنامه 
ای مناسب در سال جاری به صورت کمی و کیفی ارائه نموده و با تمامی توان خود، برای تحقق 

اهداف عالیه شهرداری اقدام نموده و به وظایف مربوطه، هوشیارانه عمل کنند.
شهردار هشتگرد همچنین تکریم ارباب رجوع و رضایت شهروندان را از مهمترین وظایف شهرداری 
برشمرد و خاطر نشان کرد: برای رسیدن به این مهم کارکنان باید نهایت تلاش و پشتکار خود را به 
کار گیرند.گفتنی است، در این جلسه، معاونین و مدیران، خلاصه ای از عملکرد واحدهای مربوطه 
نیازهای واحد  و  اوضاع حال حاضر  آتی و  برنامه های  به تشریح  نموده و  ارائه  را  در سال ۱۴۰۲ 

مربوطه، پرداختند.

مدیر امور منابع آب شهرستان های کرج و فردیس اعلام کرد: ۱۵ میلیون متر مکعب سیلاب بارش 
های زمستان ۱۴۰۲ و فروردین ماه جاری به سمت سفره های زیر زمینی دشت فردیس استان البرز 

هدایت و تزریق شد.
محمد جهانشاهی افزود: از این مقدار ۱۰ میلیون متر مکعب در زمستان سال ۱۴۰۲ و پنج میلیون 
مترمکعب در فروردین ماه جاری از طریق طرح تغذیه مصنوعی دشت فردیس استان البرز جذب 
شده است.مدیر امور منابع آب شهرستان های کرج و فردیس استان البرز اعلام کرد: پیش بینی 
می شود تا پایان سال آبی جاری بین پنج تا ۱۰ میلیون متر مکعب آب سطحی به سفره های زیر 
زمینی استان البرز تزریق شود.وی اظهار کرد: طرح تغذیه دشت فردیس دارای پنج مخزن بزرگ 
ذخیره سازی سیلاب است که سالانه می تواند ۸۵ میلیون متر مکعب آب سطحی را به سفره های 
زیر زمینی انتقال دهد.وی گفت: تا پیش از احداث طرح تغذیه دشت فردیس، تمام سیلاب های بالا 
دست این طرح به رودخانه شور قم سرازیر می شد و هدر می رفت .جهانشاهی بیان کرد: اکنون این 

طرح موجب مهار سیلاب ها به نفع سفره های زیر زمینی شده است.

شهردار چهارباغ :

تداوم ساماندهی معابر شهر چهارباغ

شهردار چهارباغ، در راستای تداوم ساماندهی معابر از اجرای عملیات تعویض ۴۰۰ متر جدول فرسوده 
و بهسازی آن در کوچه شقایق شش توسط شهرداری چهارباغ خبر داد.

مهندس سید جعفر موسوی شهردار چهارباغ با بیان اینکه احداث جداول در سطح معابر به عنوان 
بهبود  اجرایی عملیات ساماندهی و  اظهار داشت: روند  پذیرد،  اولیه ساماندهی صورت می  مراحل 
با هدف ساماندهی  و  اقدامات جدولگذاری  اجرای  با  گانه  نواحی سه  و  معابر سطح شهر  وضعیت 
و  پیاده روها  مناسب  سازی  و  شهری  فضاهای  زیباسازی  همچنین  و  شهر  سطح  نهرهای  معابرو 
معابر شهر  نیاز شهر و شهروندان عزیز در سطح  با  جداول حاشیه خیابان های سطح شهر همسو 
ادامه خواهد یافت. وی افزود. مرمت و بهسازی و تجدید جدول گذاری ها در کوی و معابر علاوه 
بر ساماندهی هدایت آب های سطحی، باعث افزایش بهداشت محیط و پاکیزگی بیش از پیش در 

مسیرهای شهری می شود.

نایب رییس کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج :

شهر کرج خواستگاه ترویج گل لاله 
در کشور شناخته شده است

دبیر شورای اطلاع رسانی استان البرز :

رسانه ها انتقام خون شهدا از 
صهیونیست ها را هنرمندانه تبیین کنند

علیرضا رحیمی خواستار برگزاری جشنواره گل های داوودی در محدوده کاخ مروارید مهرشهر شد.
 علیرضا رحیمی در حاشیه بازدید از دهمین جشنواره لاله ها که در پارک شهید چمران برگزار شد 
اظهار داشت: یکی از ویژگیهای شاخص این جشنواره به بزرگترین فرش گل در خاورمیانه در شهر 
کرج با مساحت حدود ۲۷۰۰مترمربع می توان اشاره کرد.در این جشنواره حدود پانصد هزار گل های 

لاله با ۳۷ واریته و فصلی کاشته شد و به ثمر نشست.
بین شهروندان  اجتماعی  نشاط  افزایش  را  اینگونه جشنواره ها  برگزاری  از  علیرضا رحیمی هدف 
محترم دانست و افزود:آشنایی بیشتر با گلهای فصلی و گل لاله که شهر کرج به عنوان یکی از 
خواستگاه های ترویج این گل در کشور شناخته شده است و نهادینه شدن فرهنگ گل و گیاه و 

احترام به طبیعت جزء اهداف این جشنواره می باشد.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج، فضای سبز کاخ مروارید را به عنوان 
یکی از فضاهای سبز شهر کرج یاد کرد و خواستار شد:با توجه به اینکه حفظ و نگهداری فضای 
سبز کاخ مروارید برعهده شهرداری کرج می باشد مدیریت شهری برنامه ریزی نماید جشنواره گل 

های داوودی را در فصلی مناسب در این نقطه از سطح شهر با توجه به تردد بهتر برگزار شود.
اتوبان تهران-کرج-قزوین  از ترافیک ایجاد شده در محدوده پارک شهید چمران و گاهاَ  رحیمی 
از مشکلات و معضلات جشنواره لاله عنوان کرد و بیان داشت:با توجه به استقبال و بازدید های 
حوزه  در  گرفت  نمایشگاه صورت  این  از  همراه  تیم  و  ونزولا  سفیر  بازدید  همچنین  و  فراستانی 
گردشگری و شناساندن شهر کرج می تواند نقش آفرینی کرد و برنامه ریزی هدفمند و آینده نگری 
در جنوب شهر کرج محدوده مهرشهر و فضای سبز کاخ مروارید جشنواره گل های داوودی دیده 
شود که این نقطه از سطح شهر هم فرشی از گلهای داوودی و فصلی را داشته باشیم تا تمرکز 
این موضوع برطرف شود و ضمن اینکه دسترسی بهتری برای بازدید کنندگان و همچنین مهمانان 

شهرها و استانهای مجاور شهر کرج را داشته باشیم.

 دبیر شورای اطلاع رسانی استان البرز ، انتقام خون شهدای کنسولگری ایران در دمشق از 
صهیونیست های جنایتکار نیازمند حرکت جهاد گونه رسانه ها و اطلاع رسانی هنرمندانه 

است.
سعید جابری انصاری در گفت و گو با خبرنگاران با قدردانی از رسانه های استان البرز در 
تبیین و اطلاع رسانی اقدام تلافی جویانه سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، گفت: استفاده از 
تمام ظرفیت های رسانه ای و مجازی با بهره گیری از نظرات کارشناسان و صاحبنظران 

در این شرایط حساس مورد انتظار است.
وی ادامه داد: ابعاد مختلف عملیات بزرگ وعده صادق و پاسخ کوبنده و تلافی جویانه 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به صهیونیست های کودک کش باید برای مردم جهان 

به خوبی تبیین و تشریح شود.
دبیر شورای اطلاع رسانی استان البرز از اصحاب رسانه خواست برای تبیین این رویداد 
مهم جهادگونه و هنرمندانه عمل کنند تا ابعاد مختلف آن برای مردم و جهانیان آشکار 
شود.جابری انصاری از مردم انقلابی استان البرز و آیت اله حسینی همدانی نماینده ولی 
فقیه در استان و امام جمعه کرج، به خاطر برپایی جشن باشکوه شادمانی وعده صادق 

قدردانی کرد.
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با انتشار اطلاعیه ای، از شلیک ده ها فروند پهپاد و موشک 
به سمت سرزمین های اشغالی و مواضع رژیم صهیونیستی در پاسخ به حمله اخیر رژیم 
صهیونیستی به ساختمان کنسولگری جمهوری اسلامی در کشور سوریه و شهادت جمعی 

از مستشاران نظامی ایرانی خبر داد.

 رییس هیات مدیره و سرپرست شرکت عمران شهرهای جدید کشور :

طرح نهضت ملی مسکن شهرجدید مهستان 
باید با سرعت تکمیل شود 

 رییس هیات مدیره و سرپرست شرکت عمران شهرهای جدید کشور بر تامین زیر ساخت های طرح 
نهضت ملی مسکن در شهر جدید مهستان استان البرز تاکید کرد.

سعید غفوری در بازدید از پروژه های طرح نهضت ملی مسکن و مسکن مهر شهرجدید مهستان افزود: 
واگذاری مسکن به مردم باید با تامین زیر ساخت ها مانند آب ، برق ، گاز ، تلفن و امثال آن همراه باشد.
وی روند اجرایی طرح نهضت ملی مسکن شهرجدید مهستان را پرشتاب توصیف کرد و گفت : این طرح 

باید با سرعت تکمیل و واحدهای مسکونی به متقاضیان تحویل شود. 
غفوری در سفر خود به شهرجدید مهستان از ۱۰ پروژه نهضت ملی مسکن ، پنج پروژه مسکن مهر و 

۲ پروژه مسکن مشارکتی این شهر بازدید کرد.
شهرجدید مهستان با جمعیتی حدود ۱۲۰ هزار نفر برای استقرار جمعیت سرریز تهران و کرج در دست 
ساخت و توسعه قرار گرفته است. پیش بینی می شود با تکمیل و واگذاری پروژه های طرح نهضت 
ملی مسکن جمعیت این شهر از ۵۰۰ هزار نفر فراتر رود.ساخت حدود ٩۸ هزار واحد مسکونی در طرح 
در شهرجدید مهستان  واحدآنها  البرز هدفگذاری شده که حدود ۵۰ هزار  استان  ملی مسکن  نهضت 

ساخته می شود.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۶۶

سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

جانشین فرمانده سپاه عاشورا با بیان اینکه عملیات »وعده صادق« 
در بهترین زمان ممکن اجرا شد، گفت: موشک باران سرزمین های 

اشغالی برای جبهه مقاومت بسیار امیدبخش و غرور آفرین بود.
بسیج  های  کانون  مدیران  جمع  در  محمدزاده  گل  الیاس  سرهنگ 
هنرمندان سپاه عاشورا، وعده صادق را سیلی جمهوری اسلامی ایران 
به اسرائیل توصیف و اظهار کرد: این اقدام مهم توسط هوا فضای 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در واکنش به حمله رژیم اسرائیل به 
کنسولگری کشورمان در دمشق بود و طبق بندهای تصریح شده در 

منشور سازمان ملل متحد انجام شد.
عملیات  اولین  و  پهپادی  عملیات  ترین  بزرگ  را  فوق  عملیات  وی 
موشکی جمهوری اسلامی ایرانی علیه اسرائیل عنوان کرد و افزود: 
غزه  دفاع  بی  و  مظلوم  مردم  و  مقاومت  دل  در  امید  عملیات  این 
یا  لبیک  شعار  ها  موشک  این  پرتاب  با  شبانه  که  طوری  به  آفرید 

حسین)ع( سر دادند.
گل محمدزاده با اشاره به اینکه مدت ۶ ماه است مردم غزه در برابر 
این  امروز  و  ایستاده  اسرائیل  توسط  کودکان  و  زنان  کشتار  و  ستم 

مقاومت و ایستادگی الگوی جهان اسلام و بشریت است، ادامه داد: 
۷۵ سال است رژیم صهیونیستی خوی حیوانی خود را نشان داده است 
اما دیگر ابهت آن دچار فروپاشی شده و با وجود این همه کشتار دیگر 

نمی تواند حقیقت را پنهان کند.
وی گفت: امروز جسارت نیروهای مقاومت در تقابل با ارتش اسرائیل 
این دستاوردهای  باید  از دستاوردهای مهم طوفان الاقصی است و 
و  تبیین  جامعه  در  است،  اسلامی  انقلاب  از  گرفته  نشات  که  مهم 
نهادینه شود که در این میان نقش هنرمندان بسیار مهم و تاثیرگذار 
است.گل محمدزاده با اشاره به نامگذاری سالروز شهادت شهید آوینی 
به روز بسیج هنرمندان، اظهار کرد: در زمینه هنر، بسیج هنرمندان 
باید جلودار صحنه ها و عرصه های مختلف باشد، چون شهید آوینی 
مهم  رسالت  مبنا  همین  بر  و  بود  راحل  امام  مکتب  یافته  تربیت 

هنرمندان تربیت هنرمندان ارزشی است.
وی نقش آفرینی هنرمندان در مسایل مهم انقلاب اسلامی و موضع 
هنرمندان  های  رسالت  از  را  حساس  مواقع  در  آنها  درست  گیری 
اردوهای  در  جهادگران  با  همراه  کرد  درخواست  آنها  از  و  دانست 
هنر  قالب  در  را  جهادگران  تلاش  و  کرده  آفرینی  نقش  جهادی 
 ۲۶ یکشنبه  شب  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کنند.  منعکس 
از جمله  به جنایت های متعدد رژیم صهیونیستی  فروردین در پاسخ 
حمله به بخش کنسولی سفارت ایران در دمشق و شهادت جمعی از 
فرماندهان و مستشاران نظامی کشورمان در سوریه، اهداف معینی در 
داخل سرزمین های اشغالی را با شلیک ده ها فروند موشک و پهپاد 
مورد اصابت قرار داد. نمایندگی جمهوری اسلامی ایران در سازمان 
منشور   ۵۱ بند  اساس  بر  ایران  نظامی  اقدام  کرد:  اعلام  نیز  ملل 
سازمان ملل متحد در خصوص دفاع مشروع در پاسخ به تجاوزات 

رژیم صهیونیستی به اماکن دیپلماتیک کشورمان در دمشق بود.

جانشین فرمانده سپاه عاشورا :

موشک باران اسرائیل برای جبهه مقاومت 
امیدبخش بود

فرماندار شهرستان تبریز خبر داد؛

افتتاح دو شهرداری جدید در شهرستان تبریز
فرماندار شهرستان تبریز از افتتاح شهرداری های لاهیجان و اسفهلان در این شهرستان 

خبر داد.
گفت وگو  در  اسفهلان  و  لاهیجان  شهرداری های  افتتاح  آئین  حاشیه  در  فاتح  یونس 
وزیران،  هیئت  تصویب  طبق  سیزدهم،  دولت  در  خوشبختانه  کرد:  اظهار  خبرنگاران  با 
روستاهای لاهیجان و اسفهلان با اتمام مراحل اداری به شهر تبدیل شدند و امروز شاهد 

تأسیس شهرداری در این دو شهر هستیم.
وی با اشاره به اخذ مجوز تأسیس شهرداری و تبدیل شورای اسلامی روستا به شورای 
اسلامی شهر افزود: امیدواریم با تأسیس شورای شهر و شهرداری مقدمات توسعه برای 

شهرهای لاهیجان و اسفهلان فراهم شود.
در  سنگین  ماشین آلات  اهمیت  وجود  با  کرد:  اذعان  همچنین  تبریز  شهرستان  فرماندار 
شهرداری هر دو شهر، از سوی معاونت عمرانی استانداری آذربایجان شرقی قول مساعد 

برای تهیه این خودروها صورت گرفته است.
به  را  شهرداری ها  سرپرستی  احکام  تبریز  شهرستان  فرماندار  فاتح  یونس  است،  گفتنی 
شهرداری  سرپرست  میرزایی  محمد  و  اسفهلان  شهرداری  سرپرست  ایمانی  امیرحسین 

لاهیجان تقدیم کرد.

فصل جدید مدیریت شهری تبریز در جمع آوری پسماند؛

تبریز در مسیر حذف باکس های زباله شهری

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان غربی :

نرخ بیکاری زمستانی هم در آذربایجان غربی 
تک رقمی شد

 رییس اداره حفاظت محیط زیست بوکان :

دسته ۲٠ راسی قوچ و میش ارمنی در بوکان 
مشاهده شد

 مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تبریز گفت: سیاست مدیریت شهری کاهش و حذف 
باکس های زباله پس از اجرای کامل طرح جمع آوری زباله از درب منازل است.

حبیبه هراتی اعلام کرد: در معابر شهر تبریز پنج هزار و ۳۸۳ باکس زباله وجود دارد به طوری که 
خریداری و نگهداشت آنها علاوه بر ایجاد نازیبایی بصری در برخی موارد، هزینه های هنگفتی برای 

مدیریت شهری ایجاد می کند.
وی با تشریح کم و کیف طرح حذف باکس های زباله با بیان اینکه از اردیبهشت ماه بخش اول طرح 
در شهرک های زعفرانیه و رشدیه اجرایی می شود، گفت: این طرح در مرحله اول به صورت منطقه 

ای در مناطق ۲ و ۵ شهرداری از اول اردیبهشت و از ساعت ٩ شب شروع می شود.
هراتی خاطرنشان کرد: تفکیک از مبداء ، جمع آوری آنلاین پسماندهای خشک و خشکاله توسط 
اپلیکیشن بهروب، حفظ محیط زیست، مبارزه با پدیده اجتماعی زباله گردی و حذف نازیبایی های 
بصری و زیست محیطی از جمله مزایای این طرح است و در ۶ ماهه نخست سال جاری این طرح 

در تمام مناطق دهگانه تبریز اجرا خواهد شد.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تبریز گفت: تغییر ساعت جمع آوری زباله های شهری 
از روزانه به شبانه در کنار جمع آوری تدریجی باکس های زباله در سطح معابر یکی از رویکردهای 

شهرداری تبریز و اولویت اصلی سازمان مدیریت پسماند در سال جدید است.
وی با بیان اینکه تبریزی ها به طور متوسط روزانه یکهزار تن زباله تولید می کنند و شهرداری تبریز 
برای مدیریت و دفن پسماندها تدابیر ویژه در قالب احداث لندفیل ها اتحاذه کرده است، گفت: توسعه 
آموزش های شهروندی در حوزه پسماند نقش بسزایی در کاهش حجم زباله و تفکیک از مبداء دارد.

هراتی با اشاره به اینکه شهرداری تبریز در سال گذشته برای نخستین بار سامانه »بهروب« را با 
هدف کاهش دفن زباله و تفکیک از مبداء راه اندازی کرده است، گفت: توسعه زیرساخت های شهر 
هوشمند گامی اساسی برای ارتقای رتبه تبریز در شاخص های توسعه پایدار است و فرهنگ سازی 
استفاده حداکثری شهروندان تبریز از سامانه » بهروب « می تواند در تفکیک از مبدا زباله کمک 
کار و تسهیل کننده باشد.وی با بیان اینکه حجم تولید زباله در شهرها و کلانشهرهای کشور فاصله 
با استانداردهای جهانی دارد، گفت: کاهش تولید پسماند یکی از ملزومات شهرها برای  معناداری 

ارتقای رتبه از حیث توسعه پایدار شهرهاست.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان غربی گفت: نرخ بیکاری استان در زمستان 
سال ۱۴۰۲ به ۷.۶ درصد رسید که ۴.۵ درصد نسبت به زمستان ۱۴۰۱  کاهش دارد.

علی دهقانی افزود: نرخ بیکاری در آذربایجان غربی طی  زمستان ۲ سال پیش ۱۲.۱ درصد 
بود که در زمستان سال گذشته ۴.۵ درصد کاهش یافت.

وی اضافه کرد: از ابتدای سال ۱۴۰۱  و در فصول مختلف سال، فقط نرخ  بیکاری زمستان 
نیز  این نرخ   گرفته  صورت  های  تلاش  با  که  بود  رقمی   ۲ آذربایجان غربی  در   ۱۴۰۱
با  امر  این  داد:  ادامه  آذربایجان غربی  اجتماعی  رفاه  تعاون، کار و  تک رقمی شد.مدیرکل 
تلاش های صورت گرفته در راستای ایجاد فرصت های شغلی به دست آمده و باید از همه  
فعالان  و نهادهای موثر به ویژه استاندار آذربایجان غربی قدردانی کرد. دهقانی همچنین 
به پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی اشاره کرد و گفت: در سال گذشته یک هزار و ۴۷۲ 
طرح مشاغل خانگی در قالب طرح مستقل و پشتیبان با مبلغ یک هزار و ۲۲ میلیارد ریال 

و اشتغالزایی بیش از ۲ هزار نفر توسط بانک های عامل پرداخت شد.
وی افزود: در این حوزه ٩۰ درصد از اعتبار ابلاغی جذب شده است.

 رییس اداره حفاظت محیط زیست بوکان گفت: ماموران یگان حفاظت این اداره دسته ۲۰ راسی 
قوچ و میش ارمنی را در منطقه شکارممنوع دشت فیض اله بیگی این شهرستان مشاهده کردند.

دسته ای  صورت  به  مراتع  از  تغذیه  برای  گونه  این  بهار  فصل  در  کرد:  اظهار  عبدالکریمی  رحیم 
)گله ای( حرکت می کنند و در تلاش هستند که خود را از مناطق پرخطر و شلوغ دور کنند.

وی از دوستداران محیط زیست به ویژه اهالی روستاهای این منطقه خواست تا در صورت مشاهده 
دسته های قوچ و میش ارمنی از نزدیک شدن به آنها و حتی تصویربرداری و انتشار آن در فضای 
اداره  رییس  باشد.  متخلف  شکارچیان  برای  راهنمایی  است  ممکن  زیرا  کنند،  خودداری  مجازی 
حفاظت محیط زیست بوکان گفت: با تلاش و پیگیری های مکرر و در راستای امانتداری و حفاظت 
از میراث زیست محیطی ارزشمند و غنی، شهرستان بوکان اکنون دارای سه منطقه شکار ممنوع 
پناهگاه مخصوص حیات  بیگی« و »سه کانیان« و یک  اله  ، » دشت فیض  »سارده کویستان« 
وحش بنام »دشت سووتاو« است که ارتقای منطقه »بهی فیض اله بیگی« به منطقه حفاظت شده 

نیز در حال پیگیری است.

مدیرعامل منطقه آزاد ارس:

ارس می تواند مکمل ظرفیت 
گردشگری کیش باشد

 مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر آذربایجان شرقی :

مهلت بیمه رایگان مادران روستایی 
دارای سه فرزند و بیشتر تا پایان فروردین

مدیرعامل منطقه آزاد ارس گفت: یکی از زمینه هایی که ارس در آینده می تواند در آن پیشتاز باشد، 
بخش گردشگری است. ارس می تواند مکمل ظرفیت گردشگری کیش باشد و گردشگران می توانند 

در فصولی که هوای کیش مطلوب نیست، به ارس بیایند.
ارس،  آزاد  منطقه  در  به وضعیت گردشگری  اشاره  با  کیانی،  ، مجید  ایسنا  به گزارش خبرگزاری 
تشریح کرد: تعداد خودروهای ورودی به منطقه )با حذف پلاک های بومی و تکراری(، یک میلیون 
و ۶۲۰ هزار دستگاه در سال ۱۴۰۱ بود که این رقم در سال ۱۴۰۲ با افزایش ۸۶ درصدی به ۳ 

میلیون و ۱۱ هزار خودرو رسید.
وی با اشاره به ظرفیت های گردشگری ارس از جمله ژئوپارک ارس، افزود: سال ۱۴۰۱ نظرسنجی 
در تمامی نقاط گردشگری منطقه انجام شد و متناسب با آن به مسافران در سال ۱۴۰۲خدمات ارائه 
دادیم. امسال نیز مشکلات و نواقص شناسایی و رفع شده است. در سال های قبلی در ایام عید فطر 
شاهد ترافیک چند ساعته در ارس بودیم که سریعا محورها بازگشایی و میدانی نیز افتتاح شد و پس 

از آن نیز ترافیک چندانی مسافران را در ارس اذیت نکرد.
مدیرعامل منطقه آزاد ارس با بیان این که فعالیت های بسیاری باید در زمینه گردشگری انجام گیرد، 
اظهار کرد: تعداد کمی از افراد، تجربه قدم زدن در ساحل ارس و زیبایی های ارس را دارند، در حالی 
که ارس جزو زیباترین رودهای ایران است. در راستای احیای این ساحل، با کمک نیروهای امنیتی، 
تعریف جدیدی در ارس ایجاد کردیم و حدود ۱.۵ کیلومتر پیاده راه ارس در ساحل ارس، نزدیک 

پارک کوهستان مسیر جاده کلیسا به بهره برداری رسید.
وی افزود: نقاط دارای پتاسیل گردشگری را در منطقه شناسایی کرده ایم. ساحل ارس را تا خداآفرین 
امتداد می دهیم. جزیره ارس که تماما در بخش آب های ایران قرار دارد را در سال ۱۴۰۲ کلنگ زنی 
کردیم. طراحی آن انجام گرفته و امیدواریم در ۱۴۰۳ شاهد حضور گردشگران در این جزیره باشیم 

تا بتوانند از زیبایی های خدادادی رود ارس بهره ببرند.
کیانی با اشاره به ثبت جهانی کاروانسرای خواجه نظر جلفا در یونسکو، گفت: تعداد آثار ثبت ملی و 
جهانی ارس قابل توجه بوده و امیدواریم این ظرفیت در آینده منجر به افزایش گردشگران منطقه 
این  یابند. در  باید ظرفیت های زیرساختی توسعه  نیز  ارتقای تعداد گردشگران خارجی  شود. برای 

راستا برای جذب گردشگران از کشورهای اطراف مثل ارمنستان و عراق، برنامه ریزی می کنیم.

 مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر آذربایجان شرقی با بیان اینکه مادران 
ساکن در مناطق روستایی و عشایری که دارای سه فرزند و بیشتر باشند به صورت رایگان در این 
صندوق بیمه شده و از مزایای آن برخوردار می شوند، اعلام کرد: مادران مشمول تا پایان فروردین 

ماه جاری فرصت دارند در این طرح ثبت نام کنند.
امین بلالی  با اشاره به اینکه تاریخ تولید فرزند سوم این خانواده ها باید فروردین ۱۳٩۶ به بعد باشد، 
اظهار کرد: این طرح در قالب ماده ۲۱ قانون حمایت از جوانی خانواده و فرزندآوری در حال اجراست.

وی با بیان اینکه اعتبار این طرح از سوی دولت پرداخت شده است، گفت: در صورتی که این اعتبار 
مورد استفاده قرار نگیرد به خزانه بازمی گردد از این رو انتظار داریم تا مادران مشمول این طرح، با 

ثبت نام در آن از مزایای آن از جمله بازنشستگی برخوردار شوند.
بلالی تاکید کرد: تمامی هزینه های بیمه مادران مشمول این طرح از سوی دولت و در سطح هشت 

پرداخت می شود و هیچ هزینه ای برای بیمه شدگان ندارد.
وی ادامه داد: تاکنون در استان یک هزار و ۵۲۷ نفر در این طرح ثبت نام کرده اند و برنامه ریزی 
برای جذب حداقل سه هزار نفر در دستور کار قرار دارد.وی تعداد مادران مشمول این طرح در کشور 
را ۲.۵ میلیون نفر اعلام کرد و گفت: جذب ۳۰۰ هزار نفر از این افراد، برای صندوق در سال نخست 
اجرای آن تکلیف شده است و مادران مشمول طرح می توانند با مراجعه به یکصد کارگزاری موجود 
در استان و یا سایت roostaa.ir ثبت نام کنند. مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان 
و عشایر استان به تاریخچه تشکیل و فعالیت این صندوق در کشور و استان اشاره کرد و گفت: 
برای عضویت در این صندوق و بهره مندی از مزایای آن داشتن حداقل ۱۸ و حداکثر ۵۰ سال است 
ضمن اینکه ساکنان مناطق روستایی و عشایری و شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر و همچنین قالیبافان، 
رانندگان بین شهری و کشاورزان غیرساکن در روستاها می توانند در این صندوق بیمه شوند.بلالی 
ادامه داد: مربیان مهد کودک، مددجویان کمیته امداد و بهزیستی و مهندسان نظام صنفی کشاورزی 
نیز شرایط عضویت در صندوق و بیمه شدن از این صندوق را دارا هستند که با پرداخت یک سوم 
حق بیمه در سطوح یک تا هشت می توانند خود را بیمه کنند.وی افزود: مهمترین فرق این صندوق 
بیمه با سایر صندوق های بیمه فعال در کشور، کارفرمایی دولت در آن و اختیاری بودن این نوع 

بیمه است و دولت ۷۰ درصد حق بیمه را در سطوح هشت گانه پرداخت می کند.

مدیرعامل شرکت توانیر تاکید کرد؛

ضرورت تسریع در بهره برداری از طرح مهم تونل انرژی تبریز
مدیرعامل شرکت توانیر بر ضرورت تسریع در بهره برداری 

از طرح مهم تونل انرژی تبریز تاکید کرد.
انرژی  تونل  از  بازدید  در حاشیه   مصطفی رجبی مشهدی 
تبریز، ضمن تاکید بر اهمیت ویژه این طرح در امنیت شبکه 
انتقال و فوق توزیع برق کلان شهر تبریز، بر تسریع در اتمام 

هرچه زودتر آن تاکید و برخی رهنمودها و دستورات مقتضی 
را نیز در همین خصوص صادر کرد.

منطقه ای  برق  توسعه  و  طرح  معاون  زاده  اله  فتح  بهروز 
کلان  انرژی  تونل  طرح  گفت:  بازدید،  این  در  آذربایجان 
در  که  دارد  قطر  متر   ۲.۴۰ و  متر طول   ۳۷۳۵ تبریز  شهر 

بخش حفاری و تحکیم موقت و لاینینگ های نهایی حدود 
و  برقی  تأسیسات  و  بستها  نصب دستک،  در  و  درصد   ٩۶
برخوردار  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۸۰ حدود  از  مکانیکی 
است. وی افزود: کابل کشی این طرح به تازگی آغازشده و 

تا سه ماه آینده به پایان خواهد رسید.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۶۶
سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

اسلامی  شورای  مجلس  در  البرز  و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده   
مسلح  نیروهای  تنبیهی  اقدام  و  صادق  وعده  عملیات  گفت: 
را مثل  رژیم  این  آهنین  گنبد  رژیم صهیونیستی،  علیه  کشورمان 

تار عنکبوت درهم پیچید.
اینکه  با  صادق  وعده  عملیات  کرد:  اظهار  محمدبیگی  فاطمه 
قبلا اطلاع رسانی شده بود، چنان دشمن را وحشت زده کرد که 
فرصت پاسخگویی به آن را نداشت و گنبد پوشالی آهنین آن نیز 
مثل تار عنکبوت در هم پیچید و هیمنه خودساخته رژیم غاصب 

صهیونستی از بین برد.
از  عملیاتی  و  کوچک  شمه  یک  تنها  اقدام  این  کرد:  اضافه  وی 
به  ایران  نظامی  توان  بود، چون  نیروهای مسلح کشورمان  سوی 
دلیل وجود دانشمندان حوزه دفاعی و پشتیبانی مردم به خودکفایی 
رسیده تا جایی که می تواند یک عملیات پیچیده نظامی و ترکیبی 

به راه بیاندازد.
محمدبیگی تصریح کرد: این اقدام در نوع خودش بی نظیر بود و 
پس از سال ها تحمل، صبر و استقامت در مقابل این رژیم منحوس 
انجام شد که نتیجه آن شادی آزادیخواهان جهان و مردم مظلوم 
فلسطین و غزه و خلاصه همه مسلمانان، محرومان و مستضعفان 

شده است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی ادامه داد: پاسخ قاطع و مشروع 
نظام جمهوری اسلامی ایران به شکل ترکیبی، پهپادی و موشکی 
قرار دهد و  را هدف  توانست مواضع رژیم صهیونیستی  به خوبی 
اهداف مورد مورد نظرش را نیز محقق سازد.وی ادامه داد: تنها ۵۰ 
درصد از موشک های جمهوری اسلامی مورد رهگیری قرار گرفت، 
در حالی که تمام اهداف مورد نظر ما در این اقدام محقق شد که 

نخستین و مهمترین آن همان تثبیت بازدارندگی بود.

محمدبیگی تشریح کرد: در حمله ناجوانمردانه رژیم صهیونیستی به 
کنسولگری ایران در دمشق، قوانین بین المللی نقض شد و تجاوز 
آشکار این رژیم به خاک جمهوری اسلامی سبب شد تا حق پاسخ 

قاطع و مشروع برای ایران لحاظ شود.
با  البرز در مجلس شورای اسلامی  نماینده مردم قزوین، آبیک و 
بیان اینکه افکار عمومی جهان با نظام جمهوری اسلامی با این کار 
همسو و همراه بود، تاکید کرد: این هم به دلیل آن است که رژیم 
را طی هفت دهه و همچنین  متعددی  صهیونیستی جنایت های 
۱٩۰ روز گذشته علیه مردم مظلوم و بی دفاع غزه و فلسطین اعمال 

کرده و با محاصره بهداشتی و کودک کشی موجی از انزجار را برای 
جهانیان ایجاد کرده است.

زمان  از  صهیونیستی  رژیم  هیمنه  کرد:   خاطرنشان  محمدبیگی 
ادامه،  در  و  شده  شکسته  درهم  الاقصی  طوفان  عملیات  اجرای 
این  با  مقابله  و  مقاومت  با  نیز  اسلامی  مقامت  محور  کشورهای 
همه  برای  را  استکباری  رسانه های  دروغین  دست  جنایتکاران، 
آشکار کردند. وی یادآور شد: عملیات وعده صادق، اقتدار جمهوری 
اسلامی را به رخ جهانیان کشید و رژیم صهیونیستی نیز روز به روز 

به پایان خودش نزدیک و نزدیک تر می شود.

 نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی :

رژیم صهیونیستی به پایان خودش
 نزدیک تر می شود

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین :

برخورد با اخلالگران در نظام اقتصادی 
در قزوین

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین از برخورد لازم قضایی با اخلالگران در نظام 
اقتصادی و مخلیّن فضای مجازی خبرداد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از قزوین، حسین رجبی ظهر امروز در اولین جلسه هماهنگی 
دادستان های شهرستان های استان قزوین در سال ۱۴۰۳ که در محل سالن جلسات شهید 
سلیمانی دادسرا عمومی و انقلاب استان قزوین برگزار شد، اظهار داشت: حمایت همه جانبه 
خویش را از اقدام نیروهای مسلح کشور در پاسخ به اقدامات شرورانه و ددمنشانه رژیم 
سفاک اشغالگر قدس را اعلام می داریم و با استناد به کلام امام عزیز معتقدیم که باید 

اسرائیل از صحنه روزگار محو شود.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین، افزود: در حوزه ی جنگ سخت نیروهای 
مسلح کشور ضرب شصت و سیلی تدافعی خوبی در مقابل شرارت های دشمنان در شب 
گذشته به عنوان اقدام اولیه به صورت دشمن سفاک ایران اسلامی زدندآ اما باید در حوزه 
اقدامات لازم صورت  داخلی هم  و جیره خواران  به دستان  قلم  مقابل  در  نرم هم  جنگ 
پذیرد، لذا برخورد لازم با اخلالگران نظام اقتصادی و مخلین فضای مجازی در اولویت 

اقدامات قرار گیرد.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

مدیر طیور سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

تولید گوشت بوقلمون در قزوین
 ۱۱ درصد رشد داشت

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان :

۱۱ هزار واحد مسکونی روستایی در زنجان 
احداث می شود

رئیس ستاد انتخابات استان زنجان :

انتخابات دور دوم زنجان، طارم و خدابنده 
نیمه الکترونیکی است

مدیر طیور سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین از افزایش ۱۱ درصدی تولید گوشت بوقلمون در 
سال گذشته نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۱ خبر داد.

شد  تولید  قزوین  استان  در  گذشته  سال  بوقلمون  گوشت  هزارتن  پنج  کرد:  اظهار  رمضانپور  علی 
که نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۱ با حجم چهار هزار و ۴۱۷ تن به میزان ۱۱ درصد افزایش 

داشته است.
وی اضافه کرد:در حال حاضر ۲۵ واحد پرورش گوشت بوقلمون به ظرفیت ۲۸۲ هزار و ٩۰۰ قطعه در 
استان قزوین فعال است که بیش از ظرفیت پیش بینی شده را در استان محقق ساخت.این مسوول 
بیان کرد: مدت زمان دوره پرورش گوشت بوقلمون چهارماهه است و بیشترین پراکنش واحدهای 

تولیدی در شهرستان تاکستان با ظرفیت ۶۴ هزار و ۱۰۰ قطعه قرار دارد.
رمضانپور یادآور شد: استان های تهران، کرج و اصفهان از بازارهای هدف مصرف گوشت بوقلمون 
استان قزوین محسوب می شوند. گفتنی است، طبع گوشت بوقلمون گرم و تر بوده و منبعی غنی 

از پروتئین محسوب می شود که می تواند در رشد بافت و ترمیم بافت های آسیب دیده موثر باشد.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان گفت: با ساخت ۱۱ هزار واحد مسکونی روستایی 
مقاوم طی سال جاری، در تلاش هستیم آمار مقاوم سازی را از ۵۷ درصد به ۶۷ درصد افزایش دهیم 

که این اقدام در تاریخ بنیاد مسکن بی سابقه است.
رضا خواجه ای به برخی موفقیت های بنیاد مسکن استان در حوزه های مختلف اشاره کرد و افزود: 
پیشرفت ۲۵۸ درصدی در صدور سند مالکیت واحدهای مسکونی روستایی، کسب رتبه برتر کشوری 
طی چهار سال متوالی در حوزه مسکن روستایی و تولید بخش اعظمی از مصالح ساختمانی توسط 

بنیاد مسکن برای اجرای پروژه های عمرانی از جمله اقدامات این دستگاه است.
نرم  از  بالاتر  و  استان  روستاهای  درصد   ۶۳.۷ در  روستایی  هادی  اجرای طرح  داشت:  اظهار  وی 
کشوری، تجهیز ناوگان ماشین آلات »خرید ۲۳ دستگاه در چهار سال گذشته« برای اجرای پروژه 
های عمرانی و اجرای موفق طرح نهضت ملی مسکن در شهرهای زیر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت ) 
احداث ۲ هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی در راستای طرح نهضت ملی مسکن ( از دیگر فعالیت های 

ارزشمند این نهاد انقلابی است.
این مسوول ادامه داد: ۲۱ فروردین ماه سال ۱۳۵۸ یکی از نقاط عطف تاریخ پرشکوه انقلاب اسلامی 
تأسیس  و  ایجاد حساب۱۰۰  در  )ره(  راحل  امام  انقلاب حضرت  کبیر  بنیانگذار  تاریخی  فرمان  به 
بنیادمسکن شکل گرفت و از آن زمان تاکنون منشاء خدمات کثیری برای قشر محروم روستایی 
بوده است.وی خاطرنشان کرد: این نهاد تلاش می کند در سال جاری منشاء خدمات مختلفی به 
گروه ها و جامعه هدف باشد که در این راستا تحول عظیمی در زمینه آسفالت معابر روستایی در 

سطح استان رخ خواهد داد.

رئیس ستاد انتخابات استان زنجان با اشاره به دور دوم دوازدهمین دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی گفت: این مرحله از انتخابات در ۲ حوزه انتخابیه زنجان- طارم و خدابنده 

برای راهیابی ۲ نماینده دیگر برگزار خواهد شد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم ، ابوالفضل رفیعی رئیس ستاد انتخابات استان زنجان اظهار 
داشت: بر اساس قانون انتخابات در این مرحله از انتخابات افراد شرکت کننده در مرحله 
نخست باید در همان حوزه انتخابیه که رای داده اند،  شرکت و رأی دهند و علاوه بر آن 
افرادی که در مرحله نخست انتخابات شرکت نکرده اند، می توانند در هریک از حوزه های 

انتخابیه مورد نظر خود رای دهند.
فرایند  برای  حوزه  دو  این  در  شرایط  همه  اینکه  بیان  با  استان  انتخابات  ستاد  رئیس 
رای گیری مهیاست تأکید کرد: انتخابات در این دو حوزه، همانند دور قبل نیمه الکترونیکی 

خواهد بود و تغییری در تعداد و محل شعب نخواهیم داشت.
رفیعی گفت: هیئت استانی بررسی تبلیغات نیز فعالیت خود را در جهت رصد فعالیت های 
انتخاباتی و همچنین برنامه ریزی لازم جهت برخورداری نامزدها از فرصت برابر استفاده 
از امکانات تبلیغی بویژه تهیه و پخش فیلم های تبلیغاتی و برنامه های مناظره نامزدها از 

شبکه استانی اشراق آغاز کرده است.
 ۲۱ اسلامی  شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین  انتخابات  دوم  دور  تسنیم،  گزارش  به 

اردیبهشت ماه برگزار خواهد شد.

مدیرکل بیمه سلامت قزوین :

بیمه سلامت قزوین هزینه درمان کودکان 
را ۱٠٠ درصد پرداخت می کند

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قزوین :

حجم تجارت خارجی قزوین بیش از 
نیم میلیارد دلار شد

مدیرکل بیمه سلامت قزوین گفت: پرداخت ۱۰۰ درصدی هزینه های درمانی، بستری و سرپایی 
کودکان زیر هفت سال با ابلاغ مصوبه  خدمات درمانی رایگان کودکان، طی سال گذشته توسط 

این بیمه در استان صورت گرفت.
پیمان قجربیگی، اظهار کرد: بیمه سلامت با هدف کم کردن هزینه های درمانی شهروندان و با 
سطح گستردگی فراوان خود در حوزه های مختلف درمانی و دارویی زمینه ایجاد عدالت و ارتقا سطح 

خدمات سلامت را فراهم می سازد.
وی به پرداخت هزینه های درمان ناباروری در قالب بسته های درمانی بدون محدودیت سقف اشاره 
کرد و یادآور شد: بیمه سلامت قزوین ٩۰ درصد هزینه های درمان ناباروری برای زوج های نابارور 
نشان دار شده در مراکز دولتی و همچنین پرداخت ٩۰ درصد از هزینه های تعرفه عمومی غیردولتی 

در مراجعه به مراکز خصوصی را طی سال گذشته انجام داد.
بیمه  باردار در سامانه های  مادر  برای سه هزار و ۶۲۵  نشان  انتساب  قجربیگی خاطرنشان کرد: 
سلامت و بهره مندی این مادران از خدمات درمانی دوران بارداری با تعرفه بیمه ای، انتساب نشان 
برای ۸۱۵ زوج نابارور در سامانه های بیمه سلامت و بهرمندی این زوج ها از تمامی خدمات درمان 

ناباروری با تعرفه بیمه ای از جمله خدمات ارایه شده از سوی این بیمه در استان قزوین است.
مدیرکل بیمه سلامت قزوین با اشاره به تحت پوشش قرار گرفتن اتباع خارجی در سطح استان از 
سوی این بیمه، تصریح کرد: براساس توافق سازمان بیمه سلامت ایران با سازمان ملی مهاجرت 
وزارت کشور و انعقاد تفاهم نامه همکاری در راستای ارتقا سطح سلامت اتباع خارجی مقیم و مورد 
تایید وزارت کشور، تمامی اتباع غیر ایرانی مقیم استان قزوین تحت پوشش بیمه سلامت قرار می 
گیرند.گفتنی است، ۶۰۰ مرکز و مطب در استان قزوین با بیمه سلامت طرف قرارداد هستند و بیش 
از ۵۰۰ هزار شهروند قزوینی به همراه ۲۳ هزار بیمه شده روستایی تحت پوشش این بیمه قرار دارند.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قزوین، گفت: تجارت خارجی استان قزوین از ۲۵۵ میلیون 
دلار در سال ۱۳٩٩ به ۵۲۳ میلیون دلار در سال گذشته رسید.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از قزوین، امیر خلیلی خواه با ارائه گزارشی از شاخص های اقتصادی 
استان قزوین، اظهار داشت: در استان قزوین تورم خوراکی ها و آشامیدنی ها ۳۴ درصد و غیر خوراکی 
۴۴ درصد است، همچنین در بخش خدمات نرخ ۴۵.۵ درصد را شاهد هستیم و در بخش خوراکی و 

آشامیدنی ها با ۳۶.۵ درصد رشد قیمت روبه رو بوده ایم.
وی با بیان اینکه بیشترین تورم استان قزوین مربوط به بخش خدمات است، افزود: نرخ بیکاری در 
استان کاهشی بوده از ۷.۳ درصد در سال ۱۴۰۱ و ۶.۲ درصد سال ۱۴۰۲ به ۵ درصد در ابتدای سال 
جاری رسیده است. در این میان نرخ مشارکت اقتصادی نیز افزایش یافته که بیانگر پویایی اقتصادی 
اقدامات  نتایج  اقتصادی و دارایی استان قزوین تصریح کرد:  امور  در استان قزوین است.مدیرکل 
حاصل شده مثبت و صعودی و رونق نسبی در سطح استان دیده می شود. در حال حاضر در ردیف ۱۰ 
استان شاخص کشور قرار داریم.خلیلی خواه به سهم اشتغال در بخش های مختلف اشاره کرد و گفت: 
بخش کشاورزی ۱۶ درصد و صنایع و معادن ۳٩ درصد از سهم اشتغال را به خود اختصاص داده اند.
وی با بیان اینکه در تجارت خارجی کاهش کسری تجاری را شاهد هستیم که به دلیل نیاز به ورود 
کالا و خدمات، کسری تجاری ما بیشتر خواهد شد و تراز تجاری مثبت می شود، افزود: تجارت 
خارجی استان قزوین از ۲۵۵ میلیون دلار در سال ٩٩ به ۵۲۳ میلیون دلار در سال گذشته رسید. 
لازم به ذکر است سال گذشته ۱۷ طرح سرمایه ای به ارزش ۱۴۵ میلیون دلار در استان مصوب 

شد که از این لحاظ در وضعیت خوبی قرار داریم.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قزوین اضافه کرد: همچنین در این مدت ۲۳ طرح سرمایه ای 

مصوب و ۱۱۱ میلیون و ۳۵۲ هزار دلار وارد استان شد.
خلیلی خواه ادامه داد: در حوزه کسب وکار از رتبه پنجم کشور به سوم ارتقا یافته ایم و از ۴۳ هزار و 

٩۳۱ مورد درخواست ارائه شده با ۲۸ هزار مورد موافقت و مجوز صادر شده است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان :

ایجاد اشتغال برای دانش آموختگان دانشگاهی زنجان
از  زنجان گفت: ۴۰ درصد  استاندار  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
تعهد اشتغال هدف گذاری شده این استان در سال جاری، ایجاد شغل 

برای دانش آموختگان دانشگاهی است.
معاون  محمدی  حسین  زنجان،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری زنجان با بیان اینکه اولویت استان 
است،  دانشگاهی  فارغ التحصیلان  اشتغال  بر  تمرکز  جاری  سال  در 
اظهار داشت: ۴۰ درصد از تعهد اشتغال هدف گذاری شده این استان 
در سال جاری، ایجاد شغل برای دانش آموختگان دانشگاهی است. در 

این راستا متعهد شده ایم ۴۰ درصد از سهم اشتغالزایی استان به فارغ 
التحصیلان دانشگاهی اختصاص یابد.

وی ادامه داد: در این خصوص سهم تمامی دستگاه های اجرایی استان 
ماهانه  پایش  مورد  آن ها  و عملکرد  است  تفکیک مشخص شده  به 
قرار خواهد گرفت.معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری زنجان 
گفت: سال گذشته تعهد استان ایجاد ۱۴ هزار و ۶۴٩ شغل با کمک 
دستگاه های  تمامی  همراهی  با  که  بود  دولتی  اجرایی  دستگاه های 
نفر در سامانه رصد اشتغال  دولتی استان اطلاعات ۱۷ هزار و ۶۲۰ 

ایجاد شده به دو صورت میدانی و  ثبت شد.وی اظهار کرد: اشتغال 
تلفنی در حال صحت سنجی است و تاکنون از این تعداد کد ملی ثبت 
شده، اشتغال ۱۴ هزار و ۸۰۰ نفر مورد تأیید قرار گرفته بوده و راستی 

آزمایی مواد باقیمانده نیز در حال انجام است.
محمدی گفت: این نتایج به معنای تحقق ۱۰۰ درصدی تعهد اشتغال 
سال ۱۴۰۲ است و این در حالی است که استان زنجان در سال گذشته 
بالاترین نرخ مشارکت کل کشور را داشت و این به آن معناست که 

درصد بیشتری از افراد به نیروی آماده به کار اضافه شدند.



میهنآ ن00مار
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اقتصاد  شماره ۶۱۴۶۶
سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

چگونه محیط زندگی سالمندان را ایمن کنیم؟

مبلمان اضافه را که 
مانع از حرکت آزادانه 

سالمند می باشد 
از سر راه سالمند 

بردارید

کابل ها و سیم ها را 
در خانه ساماندهی 

کنید این کار از لغزش 
و سقوط سالمندان 

پیشگیری می کند

برای نقاط لغزنده 
خانه لایه های 

پلاستیکی قرار دهید 
تا از لیز خوردن آنها 

جلوگیری شود 

از حسگرهای 
مونواکسیدکربن 

استفاده کنید زیرا 
سالمند در برابر آن 

آسیب پذیر است

برای دوش حمام و 
دستشویی حسگر دما 

نصب کنید تا از سالمند 
در برابر سوختگی 

محافظت کنید

برای حمام و 
دستشویی میله های 
کمکی بگذارید این 
میله ها از واجبات 
خانه سالمند است
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 رییس اداره بازرسی و نظارت اتاق اصناف مرکز البرز :

اشتغال اتباع خارجی در مراکز عرضه مواد غذایی البرز ممنوع است
 رییس اداره بازرسی و نظارت اتاق اصناف مرکز البرز گفت: 
هرگونه به کارگیری اتباع غیرایرانی در صنوف عرضه مواد 
استان  این  پذیرایی  واحدهای  سایر  و  ها  رستوران  غذایی، 

ممنوع است.
مهدی سیاهوشی اظهار کرد: بازرسان اتاق اصناف با حضور 
اقدام  متخلف  واحدهای  شناسایی  به  نسبت  مراکز  این  در 

می کنند.
وی اضافه کرد: طی سال جاری بیش از ۱۰۰ واحد صنفی 
مورد هدف بازدید شد که ۲۸ مورد دارای تخلف بودند که به 

آنها تذکرات لازم داده شد.
البرز گفت: این  رییس اداره بازرسی و نظارت اتاق اصناف 
تصمیم ممنوعیت برای ارتقای امنیت اجتماعی اتخاذ شده 

مختلف  مشاغل  در  غیرمجاز  بیگانه  اتباع  بکارگیری  از  و 
جلوگیری می شود.

عنوان  به  خارجی  اتباع  کارگیری  به  کرد:  بیان  سیاهوشی 
کارگر در مراکز عرضه غذا و نوشیدنی به ویژه در رستوران ها 
باشند.  پاسخگوی  باید  متخلف  کارفرمایان  و  بوده  ممنوع 
 : افزود  البرز  اصناف  اتاق  نظارت  و  بازرسی  اداره  رییس 
چنانچه متصدیان امور صنفی اتباع خارجی فاقد پروانه کار 
و یا افراد دارای پراونه منقضی کار را به کار گیرند با آنان 

برخورد قانونی می شود.
وی یادآورشد: روزانه گشت های ویژه با مشارکت فراجا و 
اداره کل امور اتباع و مهاجران خارجی واحدهای صنفی را 

بازدید می کنند.

سیاهوشی افزود: شهروندان در صورت مشاهده موارد تخلف 
، مراتب را از طریق شماره تماس ۳۶۱۱۷ اتاق اصناف مرکز 
استان البرز به بازرسان واحد بازرسی ونظارت اصناف البرز 

اطلاع دهند.

رییس سازمان برنامه و بودجه گفت: شعار دولت سیزدهم، 
فاصله  کاهش  به  نسبت  باید  و  است  اجتماعی  عدالت 

طبقاتی، توجه ویژه ای داشته باشیم.
سازمان  رئیس  منظور  داوود  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
معاونان سازمان،  بودجه کشور در نشست شورای  و  برنامه 
تحقق  در  مهمی  نقش  بودجه  و  برنامه  سازمان  این  گفت: 
شعار امسال دارد و در همین ابتدای سال، برنامه های لازم را 
برای عملیاتی کردن شعار جهش تولید با مشارکت مردم، در 

تعامل و هم اندیشی با دستگاه ها تهیه و ابلاغ خواهیم کرد.
برای  سازمان  در  نیز  کارگروهی  همچنین  افزود:  منظور 

پیگیری  و  تحقق  همچنین  و  شعار  این  کردن  عملیاتی 
منویات رهبر معظم انقلاب در حوزه وظایف سازمان برنامه 
منظم،  جلسات  برگزاری  با  و  است  تشکیل شده  بودجه،  و 

برنامه های عملیاتی لازم را ارائه می دهد.
معظم  مقام  افزود:  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
رهبری در دیدار نوروزی با کارگزاران نظام، ضمن تحسین 
دغدغه هایی  در حوزه های مختلف،  دولت  و تلاش  تحرک 
بی ثباتی  گرانی،  از جمله  اقتصاد  تلخ  واقعیات  برخی  درباره 
بازار، تنزل ارزش پول ملی و فاصله طبقاتی داشتند که ما 
نیز خود را ملزم و مکلف به برنامه ریزی و اقدام جدی برای 

رفع این دغدغه ها می دانیم.
وی تصریح کرد: تمرکز سازمان برنامه و بودجه بر کاهش 
و  هزینه ها  مدیریت  بهره وری،  افزایش  بودجه،  کسری 
درآمدی  منابع  حداکثری  تحقق  حداکثری ،  صرفه جویی 
بر  ناظر  و  نیازسنجی  بر  مبتنی  تخصیص های  و  دولت 
موجود  راهکارهای  جمله  از  دستگاه ها،  ضروری  نیازهای 
عدالت  سیزدهم،  دولت  شعار  دغدغه هاست.  این  رفع  برای 
اجتماعی است و باید نسبت به کاهش فاصله طبقاتی، توجه 

ویژه ای داشته باشیم.
منظور با اشاره به برگزاری جلسات فشرده با حضور وزیران 
و رؤسای دستگاه های اجرایی در مرحله تنظیم بخش دوم 
لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ کل کشور، گفت: این اقدام تعاملی 
بی سابقه در سازمان برنامه و بودجه کشور، منجر به ایجاد 
همدلی و جلب رضایت دستگاه ها شد و پیام امید به جامعه 

داد.
اظهار  بودجه کشور، وی  و  برنامه  اعلام سازمان  اساس  بر 
کرد: نقش این سازمان این است که مجموعه ظرفیت های 
و  کشور  رشد  خدمت  در  یکپارچه  صورت  به  را  کشور 
راستا، ضرورت  این  در  و  دهد  قرار  طبقاتی  فاصله  کاهش 
در  کنند.  به صورت جدی حرکت  مختلف  دارد بخش های 
ایران ضمن بررسی دقیق و تعیین  آمار  گام نخست، مرکز 
وضعیت شاخص های نابرابری در کشور، مجموعه حمایت ها 
و کمک های نقدی و غیرنقدی دولت از خانوارهای ایرانی را 
احصا و در اختیار نظام برنامه ریزی قرار دهد تا تصویر روشنی 

از وضعیت عدالت اجتماعی در کشور داشته باشیم.

رییس سازمان برنامه و بودجه :

دولت به دنبال کاهش فاصله طبقاتی است
سرپرست صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان،  روستائیان و عشایر استان البرز :

بیمه رایگان مادران روستایی و عشایر دارای
 سه فرزند در البرز آغاز شد

سرپرست صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان،  روستائیان و عشایر استان البرز گفت: طرح 
بیمه رایگان مادران غیر شاغل روستایی و عشایری دارای سه فرزند و بالاتر در این استان 

با حمایت دولت آغاز شد.
فواد محمدی افزود: بیمه این مادران در راستای ماده ۲۱ قانون جوانی جمعیت و حمایت 

از خانواده در استان البرز به اجرا درآمده است .
این مسوول بیان کرد: مادران غیر شاغل روستایی و عشایر استان البرز به صورت رایگان 

تا زمان بازنشستگی تحت پوشش چتر بیمه اجتماعی در این صندوق قرار می گیرند.
از واجدان  نفر  بیمه ۵۰۰ هزار  این طرح حق  اجرای  : در مرحله نخست  محمدی گفت 
زمان  تا  رایگان  صورت  به  درآمدی  سطوح  جدول  یک  سطح  در  دولت  توسط  شرایط 

بازنشستگی در سراسر کشور پرداخت خواهد شد.
این  افزود:  البرز  استان  ، روستائیان وعشایر  اجتماعی کشاورزان  بیمه  سرپرست صندوق 
صندوق آماده پیش ثبت نام از واجدان شرایط در استان البرز است و مشمولان می توانند 
با مراجعه به دفاتر کارگزاری یا به نشانی الکترونیکی WWW.ROOSTAA.IR نسبت به ثبت 

اطلاعات خود اقدام نمایند.
دار(،  نداشتن شغل)خانه  کرد:  تصریح  احراز مشمولان  کلی  به شرایط  اشاره  با  محمدی 
سکونت در مناطق روستایی و عشایری و دارای سه فرزند یا بیشتر از شرایط نام نویسی 

مادران روستایی و عشایری است.
سرپرست صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان ، روستاییان و عشایر گفت: با تولد فرزند چهارم 

و پنجم به ازای هر فرزند ۲ سال به سنوات بیمه ای مشمول اضافه خواهد شد.
وی تاکید کرد : با توجه به اولویت بندی ثبت نام مشمولان از سوی ستاد ملی جمعیت؛ 
مرحله پیش ثبت نام نخست مربوط به مادرانی است که تاریخ تولد فرزند سوم و بالاتر 

آنان از تاریخ یکم فروردین ماه سال ۱۳٩۶ به بعد باشد.

رییس سازمان شیلات ایران :

افزایش ۸ درصدی تولید آبزیان

مالیات خودروهای لوکس اعلام شد

رییس سازمان شیلات ایران از رشد ۸ درصدی تولید آبزیان خبر داد و گفت: برای سال 
۱۴۰۳ تکثیر و رهاسازی ۵۰۰ میلیون قطعه بچه ماهی را هدف گذاری کرده ایم.

به گزارش خبرگزاری مهر، سید حسین حسینی، رئیس سازمان شیلات ایران با بیان اینکه 
تولیدات شیلاتی در کشور با رشد ۸ درصد از یک میلیون و ۲۵۰ هزار تن به یک میلیون و 
۳۸۰ هزار تن در دو سال اخیر افزایش یافته است، گفت: افزایش کمی و کیفی تولید آبزیان 
با مشارکت مردمی در دستورکار این سازمان قرار دارد و ما در سه محور رشد، پایداری و 

خوداتکایی تولید برنامه ریزی کرده ایم.
وی افزود: در حوزه خوداتکایی در تأمین نهاده ها، در گذشته برای تأمین خوراک آبزیان 
داخل،  نیاز  تأمین  بر  علاوه  اکنون  اما  بودیم،  وابسته  قزل آلا  ماهیان  زده  چشم  تخم  و 
واردات  و  دارد  وجود  کشور  در  زده  چشم  تخم  تولید  بیوتکنولوژی  هستیم.  صادرکننده 
بخشی از تخم چشم زده ماهیان قزل آلا به دلیل علاقه پرورش دهندگان صورت می گیرد.
و صیادی  پروری  آبزی  حوزه  در  را  تولید  پایداری  موضوع  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
مهم دانست و گفت: در صید و صیادی، ماهیگیری مسئولانه را پیگیری می کنیم و تغییر 
سازمان  کار  دستور  در  آبزیان  کیفیت  ارتقای  و  صید  زننده  آسیب  و  مخرب  روش های 
شیلات ایران است. وی با اشاره به تکثیر و رهاسازی بچه ماهی برای پایداری صید و 
صیادی در آب های کشور تصریح کرد: نزدیک به ۴۰۰ میلیون قطعه انواع بچه ماهی تکثیر 

و در رودخانه های منتهی به دریای خزر رهاسازی شد.

بر اساس احکام مالیاتی بودجه سال ۱۴۰۳، خودروهای بالای ۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان نسبت 
به مازاد بر این مبلغ مشمول مالیات سالانه خودرو به نرخ یک درصد می شوند.

به گزارش خبرنگار مهر، بر اساس بند پ تبصره ۶ احکام مالیاتی قانون بودجه سال ۱۴۰۳، انواع 
اعم  مالکان  اختیار  در  شخصی  انتظامی  شماره  دارای  )کابین(  اتاق  دو  وانت  و  سواری  خودروی 
میلیارد  پنج  و  از سی  بیش  آنها  خودروی  روز  قیمت  که  غیردولتی  حقوقی  و  حقیقی  اشخاص  از 
)۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰/۳۵( ریال است نسبت به مازاد بر این مبلغ مشمول مالیات سالانه خودرو به نرخ 

یک درصد )۱( می شوند.
مأخذ محاسبه مالیات خودرو موضوع این بند قیمت روز خودرو بر مبنای ماده )۳۰( قانون مالیات بر 
ارزش افزوده توسط سازمان امور مالیاتی کشور تعیین می شود. سازمان مزبور مکلف است مراتب 

را به نحو مقتضی بر اساس اطلاعات دریافتی از پلیس راهور به اطلاع اشخاص مشمول برساند.
تمامی اشخاص حقیقی و حقوقی غیر دولتی مکلفند مالیات سالانه مربوط به خودروهای تحت تملک 
پایان بهمن سال ۱۴۰۳  تا  از هجده سال و محجور تحت تکفل را حداکثر  خود و فرزندان کمتر 
پرداخت کنند و در صورت عدم پرداخت مشمول حکم ماده )۱٩۰( قانون مالیات های مستقیم هستند.
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ورزش  شماره ۷۱۴۶۶
سه شنبه
۲۸ فروردین ۱۴0۳ 

ناراحت هستم که چرا  این  از  قایقرانی گفت:  فدراسیون  رئیس   
به  هانگژو  آسیایی  بازی های  در  بیشتری  مدال های  نتوانستیم 

دست آوریم.
علیرضا سهرابیان در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: کاروان 
اعزامی به المپیک نماد هر کشوری است و امیدوارم ۱۴۰۳ سال 
با  توام  سال  انتهای  تا  و  باشد  ایران  کاروان  برای  خوبی  بسیار 

موفقیت و شادی را شاهد باشیم.
با  را  گذشته  سال  قایقرانی  خانواده  خوشبختانه  افزود:  وی 
موفقیت های بسیار در رقابت های مختلف آغاز کرد. خوشحالم که 
ملی پوشان تمام تلاش خود را کردند تا پرچم ایران را در میادین 
آرام، روئینگ،  اهتزاز دربیاورند. در مسابقات آب های  به  مختلف 
ما  دختران  و  پسران  بوت  دراگون  و  کانوپولو  رفتینگ،  اسلالوم، 
توانستند تلاش های موفقیت آمیزی داشته باشند اما از این ناراحت 
هستم که چرا نتوانستیم مدال های بیشتری در بازی های آسیایی 

به دست آوریم.
رئیس فدراسیون دوومیدانی عنوان کرد: امیدوارم در ادامه مسیر، 
فرزندان این فدراسیون در مسابقات کسب سهمیه المپیک روئینگ 
و اسپرینت ژاپن و کره جنوبی در فروردین ماه و رقابت های پاراکانو 
مجارستان در اردیبهشت ماه به سهمیه المپیک برسند تا با کسب 

افتخارات مجدد رویکردی جدید را برای ایران رقم بزنند.

بیشترین  گذشته  یکسال  در  قایقرانی  فدراسیون  داد:  ادامه  وی 
این  در  ایران  قایقرانی  برای  که  اتفاقی  بهترین  داشت.  را  اعزام 
مسابقات  در  خیرآبادی  هدیه  برنز  مدال  کسب  داد،  رخ  یکسال 
زیر ۲۰ سال جهان )ایتالیا( بود. برای ما این رویداد خوشایند بود 
زیرا در سایت فدراسیون جهانی برای اولین بار این اتفاق ثبت شد 
خاطرنشان  سهرابیان  گفتند.  تبریک  ایران  ورزش  خانواده  به  و 
به  بود.  آزادی  دریاچه  آب  شدن  کم  هم  اتفاق  بدترین  کرد: 
و  آزار  باعث  موضوع  این  و  نشستند  گل  به  قایق ها  که  شکلی 
اذیت ورزشکاران اعزامی به بازی های آسیایی هانگژو شد. مجبور 
شدیم تا تیم روئینگ را برای ادامه تمرینات به روسیه اعزام کنیم. 
تیم آب های آرام هم در مسیر هزار متر نتوانستند تمرین کنند و 
مجبور شدن به خاطر کاهش آب دریاچه مسافت کمتری را طی 
و با شرایط سختی تمرین کنند. قایقرانی ایران را به جز بازی های 

هانگژو موفق ارزیابی می کنم.
نیرو  وزیر  کمک  به  نیز  جوانان  و  ورزش  وزیر  کرد:  اضافه  وی 
دریاچه  آب  تا  کند  پیدا  مناسبی  راهکار  توانست  دولت  هیات  و 
بی رویه خارج نشود. از طریق تانکر، آب دریاچه افزایش یافت و 
بود. جای  بازی ها کاملا ملموس  از  اضافه شدن سطح آب پس 
تشکر دارد که کیومرث هاشمی ۱۲ ساعت پس از اولین حضور 
در وزارت ورزش برای حل مشکل آب دریاچه آزادی وارد عمل 

از  پس  می توانست  وزیر  یک  که  بود  اقدامی  سریع ترین  و  شد 
انتصاب انجام دهد.

رئیس فدراسیون قایقرانی یادآور شد: پدرو سنا مربی بسیار خوبی 
بود اما مدیری نبود تا چالش های تیم ملی را هدایت و اداره کند. 
زمانی که او هدایت تیم ملی را برعهده گرفت قهرمانان گذشته 
به  باید  ببینند.  آموزش  تا  دادیم  قرار  او  هدایت  تحت  را  ایرانی 
مربیان جدید خود دانش روز تزریق کنیم تا در سالیان نه چندان 

دور غنی شویم.
وی گفت: از تمامی خانواده قایقرانی، کمیته ملی المپیک و وزارت 
ورزش و جوانان تشکر می کنم که به ورزشکاران روحیه می دهند 
موفقیت های  که  می شوند  باعث  و  می کنند  حمایت  آنها  از  و 
جدیدی داشته باشیم. امیدوارم همه رشته های ورزشی در المپیک 
بین  میادین  در  را  ایران  اسلامی  پرچم جهموری  و  موفق شوند 

المللی به اهتزاز درآورند.
تیم ملی قایقرانی ایران در بازی های آسیایی هانگژو تنها به دو 
می رفت  انتظار  که  آنگونه  واقع  در  کرد.  بسنده  برنز  سه  و  نقره 
قایقرانان نتوانستند به مدال های بیشتری برسند و یا حداقل یک 
مدال طلا بگیرند. در این رقابت ها دو نقره و یک برنز سهم بانوان 
و دو برنز سهم مردان شد. همچنین دیگر نمایندگان کشورمان 

۵ مقام چهارم، سه مقام پنجم و یک مقام ششم کسب کردند.

 رئیس فدراسیون قایقرانی :

 از اینکه در هانگژو مدال های بیشتری نگرفتیم، ناراحتم

کاپیتان تیم ملی پدل :

کمبود مربی و زمین نقطه ضعف بزرگ 
رشته نوپا است

وزیر ورزش :

ورزشکاران درک بالایی
 از شرایط کشور دارند

کارشناس فوتبال :

تراکتور و سپاهان
 قهرمان نمی شوند

کاپیتان تیم ملی پدل معتقد است ایران در این رشته نوپا استعدادهای خوبی دارد و در صورتی که کمبود 
مربی و زمین استاندارد برطرف شود می توانیم در آینده میزبان رویدادهای بین المللی باشیم.

فرساد شاهی در گفت و گو با خبرنگار مهر، در مورد آخرین وضعیت تیم ملی پدل ایران برای حضور در 
رقابت های مقدماتی جهانی اظهار داشت: ما سال گذشته در مسابقات جام رمضان حضور داشتیم امسال 
هم استارت آمادگی برای شرکت در رقابت های پیش رو را با حضور در همین جام زدیم. کیفیت مسابقات 
امارات مانند همیشه خوب بود. این دوره یک کشور اروپایی هم شرکت کرده بود که در مقایسه با تیم های 

آسیایی پر قدرت تر بود.
محمدرضا  فدراسیون  بر  علاوه  و  ندارد  بدی  شرایط  حاضر  درحال  ایران  پدل  خوشبختانه  افزود:  وی 
گلزار هم به عنوان عضو هیات رییسه انجمن و سرپرست تیم حمایت خوبی از تیم ملی دارد. تعدادی از 
بازیکن های تیم ملی هم در خارج از ایران فعالیت دارند که این مسئله نیز در روند آماده سازی و حتی رشد 
تیم ملی موثر بوده است.کاپیتان تیم ملی پدل ایران در ادامه گفت: در حال حاضر ما بازیکن هایی داریم 
که در کشور سوئد و اسپانیا بازی می کنند، فاصله پدل ایران با تیم های اروپایی خیلی زیاد است اما همین 
مورد نشان میدهد که استعدادهای خوبی داریم که می توانند به عنوان لژیونر در خارج از ایران بازی کنند. 
ولی اگر بخواهیم خودمان را با رقبای آسیایی مقایسه کنیم قطعاً در برابر آنها حرفی برای گفتن داریم و 
جزو ۳ تیم برتر آسیا به شمار می رویم. شاهی در پاسخ به این پرسش که فکر می کنید این دوره بتوانیم 
سهمیه مسابقات جهانی را کسب کنیم؟ گفت: بازی در مسابقات مقدماتی نخستین تجربه ما نیست؛ تیم 
ایران قبلًا هم در این مسابقات حضور داشته و جایگاه دوم و سوم را به دست آورده است بنابراین با 
تجربه در این رویداد حاضر خواهد شد. پدل ایران در آسیا واقعاً شرایط خوبی دارد اما به هر شکل صعود 
به مسابقات جهانی هم آسان نیست و نخواهد بود.وی با بیان اینکه پدل ایران در صورت حمایت بیشتر 
می تواند در میادین جهانی هم بدرخشد؛ گفت: فدراسیون حامی ما است ولی این حجم از حمایت ها کافی 
نیست. هر چقدر اعزام های ما بیشتر شود و در اردوهای برون مرزی بیشتری شرکت کنیم این روند 
پیشرفت سریعتر طی خواهد شد. خوشبختانه ایران از نظر بازیکن استعدادهای خوبی دارد و نکته جالب 

این است که در طول چند سال گذشته واقعاً استقبال از این رشته بالا رفته است.

وزیر ورزش در دیدار با ملی پوشان و کاپیتان های تیم های مختلف بر درک بالای ورزشکاران از شرایط 
کشور تاکید کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، کیومرث هاشمی در محل 
وزارتخانه در دیداری چهره به چهره با ملی پوشان و کاپیتان های تیم های ملی گفتگو کرد.

وزیر ورزش و جوانان در این نشست اظهار داشت: بسیار خوشحالم که در خدمت کاپیتان ها و ملی پوشان 
و  اخیر  عملیات  درخصوص  اسلامی  جمهوری  رزمندگان  اخیر  موفقیت های  هستیم.  مختلف  تیم های 
اجرایی شدن وعده صادق را تبریک می گویم و تشکر می کنم از جامعه ورزش که در این مدت کوتاه 
واکنش های بسیار خوبی به این عملیات پرشکوه داشتند و این نشان می دهد که ورزشکاران درک بالایی 
رییس  و  مقام معظم رهبری  برای  روایت گری  دارند.هاشمی خاطرنشان کرد: موضوع  از شرایط کشور 
جمهور اینقدر پراهمیت است که ستاد روایت پیشرفت تشکیل شد و آقای تقدیری با حکم رییس جمهور 
محترم ریاست این ستاد را برعهده گرفت. فعلا در شروع کار هستیم و لازم است که اهمیت بیشتری 
به موضوع روایتگری داده شود و اینگونه نشست ها و اردوها خیلی به مسئله روایت گری کمک می کند.
وی بیان کرد: در حوزه ورزش هر مدالی که به دست می آید به روایت پیشرفت کمک می کند. زمانی 
که قهرمانان کشور در یک رویداد بین المللی حضور دارند و سرود کشور پخش می شود باعث غرور ملی 
می شود و این اثرگذاری ورزش را نشان می دهد.وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر اهمیت موضوع حجاب 
انقلاب  ما  انقلاب  از موضوعات اصلی و دغدغه نظام است چراکه  اظهار داشت: موضوع حجاب یکی 
فرهنگی بود. وقتی یک بانوی ما باحجاب در رویداد بین المللی حاضر می شود نشان دهنده اقتدار فرهنگ 
کشورمان است.هاشمی افزود: زمانی روایت پیشرفت به خوبی منتشر خواهد شد که از زبان خود قهرمانان 
قطعا  می شود  مطرح  رزمندگان  سوی  از  مقدس  دفاع  سال  هشت  افتخارات  وقتی  که  همانطور  باشد. 
خیلی تفاوت دارد و حس و حال بهتری برای مخاطبان خواهد داشت.وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: 
البته باید این نکته را توجه کنیم که قهرمانان فقط نباید راوی مسائل ورزشی باشند و می توانند با توجه 
به علاقه مندی راوی مسائل حوزه های دیگر نیز باشند. ورزشکاران می توانند در همه حوزه های کشور 

که پیشرفت های خوبی داشته ایم ورود کنند و به عنوان راوی برای مخاطبان اثرگذاری داشته باشند.

کارشناس فوتبال با بیان اینکه رقابت قهرمانی بین دو تیم استقلال و پرسپولیس است، گفت: 
دو تیم تراکتور و سپاهان از کورس قهرمانی جا مانده اند و نمی توان آنها را مدعی دانست.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم های فوتبال استقلال تهران و پرسپولیس جمعه ۲۴ فروردین 
مدعیان  با سایر  را  فاصله خود  بندرانزلی  ملوان  و  اراک  آلومینیوم  با شکست  موفق شدند 
قهرمانی افزایش دهند. استقلال با ۵۰ و پرسپولیس با ۴٩ امتیاز به ترتیب در جایگاه اول و 
دوم جدول رده بندی قرار دارند و با توجه به ۷ هفته تا پایان مسابقات، بازی های باقی مانده 

این دو تیم برای کسب عنوان قهرمانی بسیار مهم و حساس به شمار می رود.
ابراهیم قاسمپور کارشناس فوتبال در خصوص دیدارهای باقی مانده تا پایان فصل بیست و 
سوم لیگ برتر اظهار داشت: من فکر می کنم دیگر مدعی قهرمانی نیستند و فاصله زیادی 
پایتخت دانست  از دو تیم  از آن یکی  باید  را  با استقلال و پرسپولیس گرفته اند. قهرمانی 
می تواند  تیمی  چه  که  داد  تشخیص  الان  از  نمی توان  مسابقات  حساسیت  به  توجه  با  و 
عنوان قهرمانی را به دست آورد.قاسمپور در خصوص شرایط تیم های پایین جدولی که غالباً 
دوم  نیم فصل  در  استقلال خوزستان  تشکیل می دهند، گفت: شرایط  تیم های خوزستانی 
بهتر شده و امیدواری برای بقا در لیگ برتر خیلی در این تیم دیده می شود، اما صنعت نفت 
اصلًا شرایط خوبی ندارد و شانس کمی برای حضور در فصل بیست و چهارم دارد. پس از 
اینکه نفت برابر سپاهان توانست بازی خود را با پیروزی پشت سر بگذارد خیلی برای این 
تیم امیدوارم شدم اما در بازی با استقلال خوزستان واقعاً شرایط به گونه ای پیش رفت که 
نمی توان از این تیم انتظار پیروزی دانست. او در پایان تصریح کرد: بهتر است باشگاه ها در 
مقطع کنونی که بازی های بسیار مهمی را در پیش دارند برای جلوگیری از به وجود آمدن 
حاشیه در تیم های خود، بیشتر به مسائل فنی بپردازند تا اینکه وقت خود را برای نوشتن 
بیانیه بگذارند. استقلال در صدر جدول قرار دارد و مدعی اصلی قهرمانی به حساب می آید، 
جواد نکونام شاگرد من بوده است و به او توصیه می کنم که تمرکز خود را برای پیروزی در 

دیدارهای باقی مانده بگذارد و کاری به بیانیه ها نداشته باشد.

کارشناس کشتی آزاد :

دبیر درگیر حاشیه نشود
کارشناس کشتی آزاد گفت: من بعید می دانم غیر از رییس فدراسیون کسی 
بتواند  و  باشد  کاره ای  قاسمپور  کامران  و  یزدانی  وضعیت حسن  مورد  در 

تصمیم گیری کند.
محمدحسن محبی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره قهرمانی تیم ملی 
کشتی آزاد ایران در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: قهرمانی کشتی آزاد در 
مسابقات قهرمانی آسیا قابل پیش بینی بود به این خاطر که کشتی ایران 
جزو  دنیا  در  ایران  کشتی  است.  بالاتر  گردن  و  سر  یک  آسیا  در  همیشه 
تیم های اول و دوم است و به همین خاطر قهرمانی در آسیا برای این تیم 
از قبل پیش بینی شده بود. امیدوارم از نظر تیمی شرایط بهتری پیدا کنند و 

بتوانند با سهمیه کامل در المپیک پاریس حضور پیدا کنند.
گفت:  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  عموزاد  رحمان  عملکرد  مورد  در  وی 
شکست کشتی گیر مغول کار ساده ای نبود و خدا را شکر رحمان به خوبی از 
پس آن برآمد. رحمان قهرمان دنیاست و به نظرم او در وزن ۶۵ کیلوگرم 
یکی از کشتی گیران قدرتمند است. این پیروزی به لحاظ روحی و روانی 
برای عموزاد مفید هم بود. او یک مقطعی افت کرده بود و امیدوارم بتواند 

در المپیک هم مدال بگیرد. نباید فراموش کنیم که وزن ۶۵ کیلوگرم جز 
شرایط  جسمانی  لحاظ  به  گذشته  سال  به  نسبت  او  است.  سخت  اوزان 

بهتری داشت.
کارشناس کشتی آزاد در مورد عملکرد وفایی پور و کسب عنوان سومی در 
آسیا اظهارداشت: وفایی پور تجربه حضور در مسابقات جهانی و آسیایی را 
ندارد. او رقیب حسن یزدانی و کامران قاسم پور است که هر کدام از این 
مدال  و  گرفتند  دنیا کشتی  یک  مسابقات سطح  در  سال ها  دو کشتی گیر 
جهانی در کارنامه خود دارند. اما به نظرم وفایی پور شایستگی کامل را دارد 
تا بتواند در آسیا و جهان حرف برای گفتن داشته باشد اما او نیاز به زمان 
دارد. او از نظر فنی کشتی گیر قابلی است و تنها مشکلش نبود تجربه است.

از مسابقات  بعد  او  پور گفت: شنیدم  وی در مورد شرایط جسمانی وفایی 
گفته بود مبتلا به آنفولانزا شده و از نظر بدنی کمی افت کرده است، البته 
من این صحبت ها را قبول ندارم و فکر می کنم توجیه است. هر زمانی که 
کشتی گیر در هر مسابقه ای شرکت می کند نماینده یک کشور است و هر 

نتیجه ای که به دست می آورد را نباید توجیه کرد.

در  برای حضور  یزدانی  وضعیت حسن  که  سوال  این  به  پاسخ  در  محبی 
المپیک مشخص نیست و به نظرش آیا کادر فنی باید به کامران قاسمپور 
برای حضور در این وزن فرصت بدهد، عنوان کرد: عملکرد هر دو کشتی گیر 
کادر  اگر  می کنم  فکر  است.  مشخص  رو  پیش  مسابقات  و  تمرینات  در 
فنی به این نتیجه برسد که این دو کشتی گیر در شرایط یکسان هستند، 
تصمیم گیری را به فدراسیون محول می کند. فکر می کنم علی دبیر همه 
کاره است و خودش تصمیم گیرنده است. من بعید می دانم غیر از رییس 
فدراسیون کسی در مورد این دو کشتی گیر کاره ای باشد و بتواند تصمیم 

گیری کند.
محبی تأکید کرد: امیدوارم این دو قهرمان به مسائلی که در فضای مجازی 
مطرح می شود توجه نکنند و به یکدیگر احترام بگذارند. این دو کشتی گیر 
از قهرمانان باتجربه ایران هستند و به یکدیگر احترام خواهند گذاشت. هر 
کسی که یک بار حضور در مسابقات جهانی را لمس کرده به خوبی می داند 
این دو کشتی گیر چه کار بزرگی کرده اند. کشتی دو رویه سکه دارد، یک 
طرف آن برد و طرف دیگر آن باخت است. امیدوارم بهترین تصمیم در مورد 

این دو کشتی گیر گرفته شود.
اف  الدین  تاج  گفت:  محمدیان  عملکرد  مورد  در  آزاد  کشتی  کارشناس 
قهرمان جهان است و یکی از کشتی گیران قدرتمند وزن ٩۷ کیلوگرم است. 
به نظرم محمدیان بد کشتی نگرفت بلکه حریفش خیلی قدرتمند است و به 

همین خاطر باید براساس شرایط از او انتظار داشته باشیم.
وی در مورد عملکرد امیرحسین زارع گفت: امیرحسین زارع نشان داد یک 
مدال های  از  یکی  می کنم  فکر  و  است  وزن  این  در  استثنایی  کشتی گیر 
طلایی که در المپیک کنار گذاشتیم برای او خواهد بود. البته که زارع هم 
حقش است او برای رسیدن به این موقعیت تلاش زیادی کرد، امیدوارم در 

المپیک هم بتواند خوش رنگ ترین مدال را به دست بیاورد.
کارشناس کشتی تأکید کرد: من از رییس فدراسیون و همه اهالی کشتی 
می خواهم درگیر حواشی نشوند و بیشتر از این کشتی را به حاشیه نبرند. 
چرا باید یک مجری تلویزیون رییس فدراسیون کشتی را دست بندازد؟ این 
کار درستی نیست. البته من معتقدم ما خراب کردیم که افراد به خودشان 

اجازه می دهند کشتی را به حاشیه ببرند. کشتی حرمت دارد.
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سه شنبه ۲۸ فروردین ۱۴0۳ - سال هشتم - شماره ۱۴۶۶

رئیس جمهور در آیین واگذاری ۳۳ هزار و۸۶۳ واحد مسکونی 
به مدد جویان تحت پوشش کمیته امداد تصریح کرد: بیش از 
۳۳ هزار منزل تقدیم مددجویان می شود، تولید مسکن و بهره 
برداری از مسکن برای مدد جویان در سال ۱۴۰۲ نسبت به 

۱۴۰۱ افزایش ۴۴ درصدی داشته است.
ابراهیم  سید  اله  آیت  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
رئیسی، رئیس جمهور در آیین واگذاری ۳۳ هزار و۸۶۳ واحد 
تصریح  امداد  کمیته  پوشش  تحت  جویان  مدد  به  مسکونی 
کرد: بیش از ۳۳ هزار منزل تقدیم مددجویان می شود و این 
لحظه خوب و دلنشینی است. خانه و مسکن یکی از دغدغه 
های افراد فاقد مسکن است که مددجویان کمیته امداد نیز در 

این زمینه صاحب حق هستند.
دارد  خانواده  سبد  در  مسکن  که  ای  هزینه  داد:  ادامه  وی 
بالاترین هزینه است و تلاشی که توسط همه دستگاه ها برای 
خانه دار شدن مردم صورت میگیرد قابل تقدیر است و بدانند 

اجر بزرگ و پاداش عظیم نزد پروردگار دارند.
ابراز  ضمن  سخنانی  طی  مراسم  این  در  رئیسی  اله  آیت 
متقاضیان  نیاز مسکن  رفع  برای  دولت  اقدامات  از  خرسندی 
این  در  مردمی  دولت  وعده  تحقق  کشور،  سراسر  در  مددجو 
زمینه و قدردانی از تلاش های همه بخش ها و نهادها مشارکت 
ساخت  درصدی   ۴۴ رشد  گفت:  بزرگ  طرح  این  در  کننده 

مسکن برای مددجویان در سال ۱۴۰۲ نسبت به سال ۱۴۰۱ 
از جمله خبرهای خوب و امیدآفرین است و باید از تلاش های 
همه مدیران استانی و نهادهای انقلابی برای تحقق این مهم 

صمیمانه تشکر و قدردانی کنیم.
رئیس جمهور همچنین با بیان اینکه دولت در راستای تحقق 

این وعده که مددجوی فاقد مسکن در کمیته امداد امام خمینی 
 ۴۴ را  مددجویان  برای  مسکن  ساخت  باشیم،  نداشته  )ره( 
درصد افزایش داد و لذا دولت صادق الوعد است، بر ضرورت 
تلاش مضاعف مسئولان مربوطه برای تسریع در تکمیل سایر 

پروژه های نهضت ملی مسکن تاکید کرد.

رئیس جمهور  :

تولید مسکن برای مدد جویان ۴۴ درصد 
افزایش داشته است

نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی :

تشریح ابعاد لایحه تعطیلی پنج شنبه ها
نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی، ابعاد لایحه تعطیلی پنج شنبه ها 

را تشریح کرد.
اجتماعی مجلس شورای اسلامی در گفت وگو  نایب رئیس کمیسیون  »عباس گودرزی« 
با خبرنگار مهر، با اشاره به مصوبه اخیر این کمیسیون مبنی بر اصلاح ماده )۸۷( قانون 
که  است  سال ها  کرد:  اظهار  پنج شنبه،  روزهای  تعطیلی  و  کشوری  خدمات  مدیریت 
حال  در  یعنی  است؛  تعطیل  کشور  جاری  قانون  اساس  بر  پنج شنبه  روزهای  در  تهران 
حاضر پنج شنبه و جمعه در تهران تعطیل است و این موضوع منجر به ناهماهنگی بین 
شهرستان ها و تهران شده است. این مصوبه برای آن است که وحدت رویه در این موضوع 

در کل کشور وجود داشته باشد.
وی با بیان اینکه اعتقاد ما بر این است که در افزایش تعطیلات نباید صرفاً بعُد اقتصادی 
موضوع مدنظر قرار گیرد، افزود: بعُد اجتماعی، فرهنگی و دیگر مسائل مهم باید در افزایش 
را  ما جنبه های مختلف موضوع  اساس  این  بر  و  بگیرد  قرار  توجه  مورد  تعطیلات هفته 
بررسی کرده و در نهایت با موافقت دولت و کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی، 
با افزایش یک روز به تعطیلات هفته و تعطیلی روزهای پنج شنبه و جمعه موافقت شد؛ لذا 

روزهای کاری از شنبه تا چهارشنبه خواهد بود.
نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: نظر ما تعطیلی پنج شنبه و 
جمعه است چون معتقد هستیم مناسک دینی، سبک زندگی و فرهنگ اسلامی ایران اقتضا 
می کند با درک درستی از ارزش زمانی و نگاه فرهنگی و اصالت دادن به بحث فرهنگ 

شاهد تعطیلی پنج شنبه و جمعه باشیم.
گودرزی گفت: تعطیلی پنج شنبه از این حیث می تواند مؤثر باشد که ما نمی توانیم در طول 
هفته به برخی از وظایف مان چون صله رحم بپردازیم و با این تعطیلی می توان گامی در 
راستای تحکیم بنیاد خانواده و انجام بهتر مناسک دینی و مناسبات از بعد آداب و رسوم 

فرهنگ مان برداشت.
آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  نایب رئیس 
تعطیلی پنج شنبه ها در صورت تصویب در مجلس شامل بانک ها نیز می شود، گفت: خیر؛ 
بر اساس متنی که دولت در این لایحه ارائه داده و در کمیسیون اجتماعی مجلس شورای 
اسلامی به تصویب رسید، تعطیلی پنج شنبه ها شامل مراکز خدمات رسان، مراکز درمانی، 
امدادی و بانک ها نمی شود و بانک ها هم جزو استثنائاتی هستند که در روزهای پنج شنبه 

تعطیل نخواهند شد.
گودرزی افزود: همچنین تعطیلی نهادهای نظامی در روز پنج شنبه منوط به نظر ستاد کل 
نیروهای مسلح است؛ تعیین مراکز خدمات رسان و امدادی هم به تشخیص سازمان اداری 

و استخدامی کشور است.
قانون   ۸۷ ماده  اصلاح  لایحه  بررسی  وضعیت  درباره  مجلس  در  بروجرد  مردم  نماینده 
مدیریت خدمات کشوری در مجلس، گفت: این لایحه به زودی در صحن مجلس تعیین 

تکلیف می شود و تلاش می کنیم آن را در مجلس یازدهم نهایی کنیم.
گفتنی است؛ تعطیلی پنج شنبه ها در صورتی لازم الاجرا است که در صحن مجلس شورای 

اسلامی تصویب شود و شورای نگهبان هم آن را تأیید کند.

مدیرعامل یک شرکت دانش بنیان فضایی :

دو ماهواره سنجشی و مخابراتی آبان ماه 
پرتاب می شوند

مدیرعامل یک شرکت دانش بنیان فضایی گفت: ماهواره سنجشی به نام کوثر و ماهواره مخابراتی 
باریک باند به نام هدهد با چند ماه تاخیر در آبان ماه پرتاب می شوند.

حسین شهرابی مدیرعامل شرکت دانش بنیان فضایی در گفت وگو با خبرنگار مهر در خصوص زمان 
پرتاب دو ماهواره سنجشی و مخابراتی به نام هدهد و کوثر گفت: ماهواره سنجشی به نام کوثر و 
ماهواره مخابراتی باریک باند به نام هدهد همچنان در سال جاری طبق برنامه پیش می رود و منتظر 
هستیم پرتاب کننده تاریخ دقیق پرتاب را مشخص کند اما با توجه به تعاملاتی که داریم ممکن 
است این ماهواره ها که قرار بود در سه ماه اول سال ۱۴۰۳ پرتاب شوند، چند ماهی دیگر با تأخیر 

توسط پرتابگر روسی، پرتاب می شوند.
وی افزود: تاریخ دقیق پرتاب هنوز اعلام نشده است و احتمال می رود که پرتاب این دو ماهواره در 

آبان ماه سال جاری صورت گیرد.
شهرابی در ادامه به علت تأخیر در پرتاب این دو ماهواره اشاره کرد و گفت: هر موشک ماهواره بر، 
بسته به ظرفیت آن می تواند چندین ماهواره را حمل کند. اصلی ترین ماهواره ها که مأموریت اصلی 
ماهواره بر را تشکیل می دهد، محموله اصلی و باقی ماهواره ها به عنوان محموله های فرعی محسوب 
می شوند. زمان بندی پرتاب ماهواره بر بر اساس زمان بندی و آمادگی محموله اصلی تنظیم می گردد 

و طبیعتاً محموله های فرعی، تابع زمان بندی محموله اصلی هستند.
آنها محسوب  پرتابی که ماهواره های کوثر و هدهد به عنوان محموله های فرعی  این  افزود:  وی 
می شوند، تابع آمادگی و زمان بندی محموله یا همان ماهواره های اصلی ماهواره بر هستند و چون 
آمادگی آن ماهواره ها دچار تأخیر شده است، بنابراین پرتاب تا زمان آمادگی آن ها به تأخیر خواهد 

افتاد.
مدیر شرکت دانش بنیان ادامه داد: با توجه به اینکه پرتابگرهای داخلی در حال توسعه هستند و به 
دلیل اینکه به دنبال بازار بین المللی هستیم و پرتاب بین المللی برای نفوذ ما در بازار بین المللی اولویت 
دارد، ماهواره های ایرانی کوثر و هدهد در حوزه سنجش و اینترنت اشیا)III( توسط پرتابگر روسی 

انجام می شود که در حال حاضر از برجسته ترین همکاری های ما با این کشور محسوب می شود.
شهرابی به پرتاب ماهواره جدید جدید III۲ اشاره کرد و افزود: انشاالله بلافاصله بعد از دو پرتاب 
ماهواره هدهد و کوثر که به صورت مجزا پرتاب می شود موضوع ماهواره III۲ که قرار است این 
دو ماهواره با هم ترکیب و پرتاب شوند را پیگیری می کنیم که این ماهواره تکمیل کننده دو پرتاب 
اول است و احتمالًا برنامه ما به این سمت می رود که ما دو ماهواره را در قالب یک ماهواره ترکیب 
کنیم که همزمان هم مأموریت مخابراتی و هم مأموریت سنجشی انجام دهد و می توان گفت تصمیم 

داریم گام های نزدیک تری را به سمت منظومه برداریم.
وی در پایان گفت: منظومه مدنظر، منظومه ای است به نام »دونما« که از تکثیر ماهواره های کوثر 
خدمات  و  کوثر  مشابه  دور  از  خدمات سنجش  هم زمان  منظومه،  این  شد.  خواهد  ایجاد  هدهد  و 

مخابراتی مشابه هدهد را انجام خواهد داد.

وزیر بهداشت ، درمانی و آموزش پزشکی: 

امسال ۹ هزار تخت بیمارستانی 
اضافه می شود

سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی :

»عدم درج قیمت« بالاترین آمار 
تخلفات در بازار را دارد

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه در ۲ سال گذشته ۱۶ هزار تخت 
بیمارستانی در کشور به بهره برداری رسیده است، از افتتاح ٩ هزار تخت دیگر در سالجاری 

خبر داد.
بهرام عین اللهی در دیدار حنان حسن بلخی مدیر جدید منطقه مدیترانه شرقی سازمان 
جهانی بهداشت در تهران که در محل این وزارتخانه برگزار شد، افزود: در راستای توسعه 
شبکه بهداشت و درمان در کشور ۱۵ هزار پروژه های عمرانی تا پایان سالجاری به بهره 

برداری می رسد.
وی خاطر نشان کرد: سال گذشته ۲ هزار و ۸۰۰ پزشک و ۱۱ هزار دندانپزشک با اولویت 

مناطق محروم در نقاط مختلف کشور توزیع شدند.
وی با بیان اینکه ظرفیت پذیرش دستیاری پزشکی ۶۵ درصد افزایش یافته است، تصریح 
به تحت  توان  اخیر می  اقدامات دیگر در نظام سلامت کشور در یکسال  از دیگر  کرد: 
پوشش قرار گرفتن داروهای اساسی زیر چتر حمایت بیمه ها، کاهش صف انتظار کاشت 
حلزون به صفر و برخورداری بیماران از نعمت شنوایی، افزایش پیوند اعضا از جمله کبد و 

کلیه، غربالگری دیابت و فشارخون برای ۴۶ میلیون نفر اشاره کرد.
عین اللهی با تاکید بر ارتقای برنامه سلامت خانواده در کشور، گفت: اکنون این برنامه 

در ۱٩۵ شهر در حال اجراست و تا پایان فعالیت دولت سیزدهم سراسری خواهد شد.
اینکه هر کدملی دارای مراقبت سلامت می شوند، اظهار داشت:  بیان  با  وزیر بهداشت 
خانواده کوچکترین نهاد در کشور است که می تواند با برنامه ریزی و نظارت درست ، افراد 
خانواده تحت پوشش برنامه های سلامت قرار گیرند. وزیر بهداشت در ادامه به شرایط 
انسانی و بهداشتی در نوار غزه فلسطین اشاره کرد و اظهار داشت: سازمان های جهانی 
باید اعتبار در میان مردم پیدا کرده و به حرف های خود عمل کنند؛ در غزه متاسفانه فقط 

حرف دیده ایم و عمل ندیده ایم.
عین اللهی با بیان اینکه در غزه مشکلات فقر و قحطی وجود دارد، تاکید کرد: سازمان 

جهانی بهداشت باید کار عملیاتی کند.
وی به این نکته اشاره کرد که بسیاری از کارکنان سلامت روزانه به من مراجعه می کنند 

و داوطلب اعزام به غزه برای ارایه کمک های درمانی و دارویی به فلسطینیان هستند.
وزیر بهداشت تاکید کرد: اگر روند کنونی ادامه یابد، باید تشکیلات جدیدتری ایجاد شود 

تا با همکاری کشورهای منطقه مشکلات حل شود.
وی یادآور شد: در مدیترانه شرقی بحران هایی مانند سیل، زلزله و فقر وجود دارد که باید با 
همکاری همه سلامت منطقه ایجاد شود.عین اللهی افزود: هنوز برخی کشورهای منطقه 
با بیماریهای واگیردار همچون مالاریا درگیر هستند و ما باید با همکاری سایر کشورها به 

ریشه کنی این بیماری ها کمک کنیم.

سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی گفت: افزایش قیمت تاکسی های اینترنتی بعد از حذف »عجله 
دارم« گرانفروشی جدید است.

اسفنانی  با حضور محمدعلی  تعزیرات حکومتی  به گزارش خبرنگار مهر، نشست خبری سازمان 
سخنگوی این سازمان برگزار شد.

اسفنانی در این جلسه به ارائه جزئیات فعالیت های این سازمان پرداخت و گفت: بر اساس طرحی که 
از ۱۵ اسفند ۱۴۰۲ آغاز شد حدود ۱۰٩۰۳ واحد گشت جهت نظارت بر بازار فعالیت می کردند که 
تعداد ۱۰۱۶۶۶ فقره بازرسی صورت گرفته است و تعداد ۳۰۵۲۳ مورد تخلف احراز شد. از میان این 

تعداد ۲۴۱۷۰ پرونده رسیدگی شده است که ۱۴۳۱ مورد آن به پلمب و نصب پلاکارد منجر شد.
وی افزود: در این مدت به طور کلی از میان تعداد ۳۶۸۰۸ پرونده مربوط به کالا و خدمات ۲۱٩۸۱ 

پرونده رسیدگی و مختومه شده است.
اسفنانی همچنین گفت: در بحث بهداشت و درمان از میان ۱۵۶٩ پرونده به ۸۰۵ فقره رسیدگی 
شده است و در حوزه قاچاق کالا و ارز نیز از میان ۱۰۳ پرونده ۳۱ فقره منجر به صدور حکم شد.

وی در ادامه ضمن ارائه آمار تخلفات مختلف در بازار اظهار کرد: طبق آمار حدود ۱۶۶۳۷ پرونده در 
خصوص عدم درج قیمت کالا، ۱۱ فقره احتکار و ۱۰۳۳۱ پرونده از سایر تخلفات داشتیم. بر این 

اساس عدم درج قیمت کالا بیشترین میزان تخلفات این حوزه است.
اسفنانی در مورد اجرای احکام صادره نیز گفت: ٩۳۲۱ پرونده وجود داشت که ۸۴۳۲ فقره از آن 
مختومه شد. میزان محکومیت این پرونده ها بالغ بر ۲۸۷ میلیارد ریال بوده که ۱۷۲ میلیارد ریال از 

این رقم وصول و به خزانه واریز شده است.
سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی در رابطه عدم اجرای تعهدات از سوی خودروسازان نیز بیان 
کرد: طبق حکمی که در سال ۱۳٩٩ برای وحدت رویه در دیوان عالی کشور صادر شد، صلاحیت 
رسیدگی به تخلفی تحت عنوان »عدم اجرای تعهد« از سازمان تعزیرات سلب و به قوه قضائیه 
سپرده شد. اما اگر شکایتی در خصوص افزایش قیمت و گران فروشی داشته باشیم سازمان تعزیرات 
پیگیر خواهد بود.سال گذشته در موضوع عدم عمل به تعهد شرکت های فروش خودرو ۳۰ هزار 

پرونده تشکیل شده است.
با خودروسازان  امور مردم جلسات متعددی  اسفنانی گفت: رئیس سازمان تعزیرات برای تسهیل 
داشتند. پژو پارس استانداردهایی را رعایت نکرده بود تولید آن متوقف شد که با پیگیری رئیس 

سازمان تعزیرات و دستور رئیس جمهور در حال تولید است.
وی گفت: اگر گران فروشی از سوی خودروسازان صورت گیرد، سازمان تعزیرات ورود خواهد کرد. 
خودروسازان به واسطه اینکه قطعات گران شده اجازه افزایش قیمت خودروهای پیش فروش شده 
را ندارند. به ویژه خودروهایی که به علت نقص قطعات هنوز تحویل نداده اند؛ با توجه به اینکه 
این موضوع از سوی خودروساز بوده، در صورت تأمین قطعه حتی گران تر از گذشته اجازه افزایش 

قیمت را ندارد.
اسفنانی در رابطه با انجام وظایف محوله به این سازمان نیز گفت: سازمان تعزیرات حدود ۷۷۵۰ 
نفر نیرو در قالب های مختلف اداری و قضائی نیاز دارد. اما در حال حاضر با حدود یک سوم نیروی 
مورد نیازش فعالیت می کند. البته این کمبود نیرو با تلاش مضاعف و ساعات غیر اداری و روزهای 
تعطیل تا حدی جبران می شود. مقرر شده است که مجوز تکمیل نیرو و استخدام کادر قضائی و 

اداری صادر شود و بتوانیم وظایف خود را به خوبی انجام دهیم.


